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ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Съдийската колегия на 
Висшия съдебен съвет 
преизбра единодушно с 10 
гласа „за“ Росица Темелко-
ва за административен 
ръководител – председател 
на Окръжен съд – Бургас 
за втори мандат. Преиз-
браният председател на 
съда получи и безапела-
ционната подкрепа на 
колегите си, на проведе-
ното Общо събрание на 
съдиите на институция-
та на 13 юли 2023 г.

„Кандидатурата ми за 
втори мандат председател 
на Окръжен съд – Бургас 
бе мотивирана от рабо-
тата в екип, който при-
познава идеите като свои. 
Важно е да запазим духа на 
спокойствие, разбирател-
ство и стремеж за разви-
тие и усъвършенстване, 
които царят в колектива 
на нашия съд. Благодаря на 
всички за общата работа 
и подкрепа! Сред хората 
е наслоено недоверие и 
чувство за липса на спра-
ведливост, които уронват 
устоите на правовата 
държава. Затова нека про-
дължаваме да работим за 
превъзмогване на негатив-
ния образ на съда главно 
чрез търсене на баланс 
между качество и бързина 
на правораздаването“, с 
тези думи съдия Темелко-
ва започна представянето 
на своята концепция за 
стратегическото упра-
вление на съда пред члено-
вете на Висшия съдебен 
съвет.

Росица Темелкова за-

вършва висшето си обра-
зование по специалността 
„Право“ в Софийски уни-
верситет през 1990 г. 
Нейният трудов път 
изцяло е свързан с упраж-
няване на съдийската 
професия. През 2009 г. е 
избрана за заместник-
председател на Окръжен 
съд – Бургас и ръководител 
на Въззивно гражданско 
отделение, която длъжност 
заема до 2017 г., когато е 
избрана за и.ф. председател 
на съда. На 2 февруари 2018 
г., встъпва в длъжността 
Административен ръко-
водител – председател на 
Окръжен съд – Бургас, 
която изпълнява и до мо-
мента.

По време на изслушва-
нето пред членовете на 
висшия кадрови орган Ро-
сица Темелкова отчете 
постигнатите цели в ра-
ботата на съда по време на 
първия мандат на своето 
управление. Повишаване 
на квалификацията на съ-
диите и съдебните служи-
тели, с организирането и 

участието в регулярни 
обучения, непрестанен 
мониторинг на разглежда-
ните дела за постигането 
на срочност и качество, 
размяната на книжа по 
електронен път с Община 
Бургас и Областната уп-
рава, активното приложе-
ние на Образователната 
програма, организирането 
на Дни на отворени врати 
на съдебната институция, 
социализацията на съда. 
Преизбраният председател 
залага на развитието на 
всичко постигнато по 
време на първия мандат на 
управление и нови приори-
тети в работата на Ок-
ръжен съд – Бургас. Сред 
тях са прозрачност на 
правораздавателния процес 
през случайното разпреде-
ление на делата, публику-
ването на съдебните ак-
тове ,  електронното 
връчване на призовки и 
документи. Продължаване 
практиката за организи-
ране на регионални обучения 
в сътрудничество с НИП 
и стремеж към високо ниво 
на компетентност на 
съдебната администрация. 
Съдия Темелкова е плани-
рала срещи с ръководство-
то на Окръжна прокура-
тура – Бургас и ОД на МВР, 
за създаване и изпращане в 
съда електронен вариант 
на досъдебните производ-
ства.

Членовете на Висшия 
съдебен съвет изразиха 
подкрепата си за избора 
на Росица Темелкова за 
административен ръко-
водител на съда за втори 
мандат. 

Всички бургаски депутати се обединиха около 

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Всички бургаски депу-
тати са се обединили 
около това да настояват 
за искане за финансиране 
на Детската болница, за 
да може изпълнението на 
мащабния здравен проект 
да започне. Това коменти-
ра народният представи-
тел Андрей Рунчев пред 
наш репортер в разговор 
за приемането на бюджета 
(четете повече на стр.  
4 – 5). 

„Това, което би могло да 
се случи и би било добро, и 
предстои да бъде гласувано, 
е евентуално да се отпус-
нат някакви минимални 
средства, за да се започне 
реализирането на проекта 
за Детската болница. Пре-
ди седмица всички народни 
представители от Бургас 
бяхме поканени на среща 
при новия ректор на Ме-

дицинския университет 
проф. Христо Бозов, който 
представи програмата си. 
Всички се обединихме око-
ло идеята за създаването 
на факултет по фармация. 
Това ще е много важно. Там 
също цялата група бургаски 
депутати се обединихме 
около това, че няма да 
говорим политически за 
неща, които са важни за 
региона, а ще се обединя-

ваме всеки да говори със 
своята група, за да може 
нещата да се случват“, 
заяви той.

Кметът Димитър Ни-
колов също изрази благо-
дарността си към народ-
ните представители по 
време на сесията на Об-
щински съвет – Бургас. 
Повод да вземе думата 
бяха политическите прес-
трелки между ГЕРБ и БСП 

по точката за изпълнение 
на Програмата за управле-
ние за срока на мандата 
2019 – 2023 г. Христо Па-
найотов от левицата за-
почна да коментира част 
от отчета, а Бойчо Геор-
гиев от ГЕРБ му репликира.

„Когато ние изпращахме 
писма за съфинансиране на 
детската болница до пар-
ламента, искам да ви кажа, 
че с голяма гордост като 

бургазлия разбрах, че всич-
ки народни представите-
ли от Бургаска област, 
включително и тези от 
БСП подписаха писмото 
за финансиране и дадоха 
пример на всички вас, че с 
дребни политически страс-
ти и закачания се прене-
брегват големите, важни-
те каузи за Бургас. Те 
подписаха писмото за 
финансиране до Бюджет-

ната комисия – всички 
политически сили. Чест 
им прави. На срещата при 
областния управител им 
благодарих, защото това 
е екзотика и рядкост при 
нас. Обикновено противо-
поставянето е ежедневие, 
а обединението около важни 
каузи – рядкост. Пак казвам, 
всички народни предста-
вители подкрепиха иска-
нето ни за съфинансиране 
на детската болница, за-
щото болестите нямат 
цвят и политически от-
тенък“, заяви градоначал-
никът.

За друг случай, в който 
политическата принад-
лежност е нямала значение, 
Николов даде за пример 
случая с удареното от 
гръмотевица бургаско дете.

„Когато започнахме да 
звъним на министри и за-
местник-министри, никой 
не питаше ти на коя по-
литическа партия симпа-
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Кауза. Бъдещето на региона да е надпартийно

Преди дни на 
среща при 

областния упра-
вител на Бургас 

проф. Мария 
Нейкова народни 
представители, 

кметове и чле-
нове на общин-
ски съвети от 

региона обсъдиха 
важните пробле-
ми, сред които и 
финансирането 

на Детската 
болница

ФОТО: ПРЕСЦЕНТЪР 
ОБЛАСТНА УПРАВА

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Повишиха заплатите 
на кметове на населени 
места и кметски наме-
стници в Бургаска общи-
на с решение на Общинския 
съвет. Както всяка тема 
за възнаграждения и пари, 
и тази предизвика дебати.

Досега кметовете на 
селата Равнец, Българово, 
Маринка, Извор са се раз-
писвали срещу 1165 лева, а 
тези на Драганово, Изво-
рище и Твърдица срещу 
1090 лева заплата. Кмет-
ските наместници полу-
чават по 910 лева или 
това е 80% от заплатата 
на кметове на кметства.

От 1 юли тази година 
заплатите се повишават 
както следва: кметовете 
на населени места ще по-
лучават по 1500 лева, а 
кметските наместници 
по 1200 лева.

Такова беше предложе-
нието по докладна запис-
ка на кмета Димитър 
Николов. В зала обаче ГЕРБ 
предложи увеличение, като 

кметовете да получат 
1700 лева, наместниците 
– 1500 лева.

Христо Панайотов от 
БСП предложи кметовете 
да получават заплата от 
2000 лева, а наместниците 
– 1600 лева.

Започна наддаване, което 
някои съветници нарекоха 
„панаир“, а Манол Тодоров 
– „предизборен ПР“.

Иван Иванов от СЕК 
поиска 1822 лева за кмето-
ве на населени места и 1350 
за наместници.

Росен Топкаров предло-
жи да се гласува докладна-
та, както е предложена 
от администрацията.

„Аз се притеснявам да 
не изтървете разума и 
логиката в администра-
цията.

Кметският наместник 
работи с екип. Експертът, 
който върши цялата ра-
бота в администрацията, 
взима 1350 лева заплата. 
Ще се получи изкривяване 
и трудно ще може да се 
преодолее вътрешното 
съпротивление и напреже-

ние в администрацията. 
Трябва да има логика, 
осигурете допълнително 
7 – 8 млн. лева за тези 
възнаграждения. Вие не 
виждате голяма част от 
работещите в админи-
страцията, не им смачк-
вайте достойнството на 
тези невидими хора. Искам 
да ги спася от унижение.

Да станеш кмет на 
населено място не е нужно 
да знаеш английски език, 
компютърна грамотност 
и още квалификация, това 
е политически пост“, 
обърна се към съветници-
те кметът Димитър 
Николов.

След 10 минути почив-
ка докладната бе гласувана 
в първоначалния ѝ вариант.

Припомняме, че от 
януари общинските съ-
ветници си гласуваха по-
високи заплати и от на-
чалото на  годината 
получават по 2270 лева.

В самата администрация 
и кметове на населени 
места останаха с по-ниски 
възнаграждения.

Преизбраха съдия Росица Темелкова за 
председател на Окръжния съд в Бургас Общинските 

съветници в 
един момент 
решиха, че 
могат да 
наддават за 
заплатите с 
общинските 
средства, 
които са 
разчетени и 
трудно може 
да се правят 
волности
ФОТО: АВТОРЪТ

Повишиха заплатите на кметове 
и кметски наместници

„
Благодаря на 
всички за 
общата работа 
и подкрепа! 

Съдия Росица 
Темелкова
ФОТО: ПРЕСЦЕНТЪР ОКРЪЖЕН 

СЪД – БУРГАС
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Искри от жици 
подпалиха пожари 

Високите темпера-
тури и вятър доведоха 
до доближаване на жици 
от електропроводите и 
излизането на искри, 
които причиниха 
различни огнища на 
пожари. Процесът 
започна в сряда през 
нощта около 22,30 ч. от 
Карнобатска община, 
като е имало сигнали от 
селата Венец, Добриново, 
Грозден, Церковски, 
Съединение, Завет и 
Бероново – на място са 
насочени екипи от 
Карнобат – 3 коли, 
Бургас – 1 кола, Айтос 
– 2 коли и Средец – 1 кола.

Пожарите са продъл-
жили към Айтоско и след 
това в кварталите 
„Черно море“ и „Рудник“.

За локализиране на 
огнената стихия в 
двата бургаски квартала 
е включен целият 
свободен състав на 
Първа и Втора противо-
пожарни служби – Бургас 
(общо 11 противопожар-
ни и три леки автомоби-
ла), 2 екипа с противопо-
жарни автомобили от 
Поморие, служители от 
община Бургас с две 
водоноски и множество 
доброволци. Огънят 
засегнал близо 1000 дка 
от територията около 
Изворище и приблизи-
телно същата площ 
около квартали „Черно 
море“ и „Рудник“.

Огънят е овладян и 
няма опасност от ново 
разрастване.

кримифинансирането на Детската болница
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тизираш и ще помогнеш 
ли на нашето дете. Ведна-
га намерихме дежурния 
директор на „Пирогов“. 
Върнаха се от командиров-
ка само и само да се консул-
тират с нашите лекари, 

които направиха и невъз-
можното. Никой не пита-
ше кой за кого е гласувал и 
на кого симпатизира. 
Всички ние искаме Бургас 
да се развива добре, децата 
да са щастливи, да има 

перспектива, младите 
хора да искат да живеят 
тук, да искат и да се засел-
ват млади семейства тук. 
Това е другият голям про-
блем – демографията. Кой 
от вас няма да иска да има 

бъдеще за Бургас? Казвам 
го, защото започва сесията 
конфликтно“, каза още 
кметът.

Колкото повече набли-
жават местните избори 
през октомври обаче, из-

глежда все повече ще се 
засилва политическото 
говорене и на пръв поглед 
рутинни докладни ще 
стават обект на повод за 
правене на предизборна 
кампания.

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

ГЕРБ – Бургас едино-
душно издигна номина-
цията на кмета Димитър 
Николов и няма да тър-
си друго лице за местния 
вот наесен, става ясно 
от последното закрито 
събрание на местната 
структура, което бе в 
понеделник, но за което 
се разчу в средата на 
седмицата.

С номинацията отпа-
да основната въпроси-
телна, която витаеше 
в публичното простран-
ство – ще има ли друга 
кандидатура ГЕРБ, или 
ще заложи на сигурната 
номинация на кмета 
Димитър Николов за 
пети мандат.

Протоколът вече е 
изпратен в централата, 
която трябва да вземе 
крайно решение. Номи-
нацията бе потвърдена 
от общинския лидер 
Андрей Рунчев. 

На практика с това се 
загърбя предишна идея 

на лидера Бойко Боисов, 
че няма да издигне Йор-
данка Фандъкова и Ди-
митър Николов,  но 
това беше преди години, 
докато на последното 
заседание във Велико 
Търново лидерът Борисов 
е заявил, че Димитър 
Николов е човекът, на 
когото партията има 
доверие.

Освен това социоло-
гически проучвания сочат, 
че Димитър Николов 
няма алтернатива и 
затова би следвало във 
времена на криза да се 
заложи на сигурна номи-
нация.

На заседанието на ГЕРБ 
– Бургас са излъчени и 67 
номинации на кандидати 
за общински съветници. 
Сред тях има както 
нови лица, така и позна-
ти от настоящия местен 
парламент. Ще има баланс 
между познати и нови 
имена, както ще при-
състват и хора от граж-
данската квота, стана 
ясно още.

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Бившите седесари в 
Бургас, които сега са в 
ядрото на КОД, няма да 
подкрепят нов мандат на 
кмета Димитър Николов. 
Това заяви лидерът на 
партията Петър Москов, 
който бе в Бургас за от-
четно-изборно събрание на 
местната структура. 

„Тук сме да направим 
едно преучредяване на ръ-
ководството на организа-
цията на КОД в Бургас и 
по този начин да дадем и 
началото на една нова и 
успешна, надявам се, стра-
ница в развитието на 
партията и на дясното в 
Бургас“, каза Москов.

На въпрос за местните 
избори и как КОД ще се яви 
на тях, както и дали би-
вшите седесари в редиците 
на партията като Стани-
мир Апостолов, който е 
областен председател, 
бившият заместник-кмет 
Костадин Марков и други 
ключови лица на СДС, кои-
то бяха изключени от на-
ционалното ръководство, 
ще подкрепят нов мандат 

на Димитър Николов, Мос-
ков отговори:

„Г-н Николов е успешен 
кмет на ГЕРБ и е излишен 
за тях. Какво е излишно на 
тази партия нас не ни 
интересува въобще. На 
обществото в Бургас е 
нужен десен коректив на 
голямата народна партия 
каквато е ГЕРБ. Ние ще 
имаме собствена листа за 
общински съветници. На 
път сме да конфигурираме 
и ясна подкрепа за конкрет-
на, различна от действащия 
в момента кмет личност. 

По нашия устав има някои 
забранени съюзи. От там 
нататък местната поли-
тика, начинът на явяване 
на местни избори е изцяло 
приоритет и решение на 
местните организации“.

Станимир Апостолов 
посочи, че местната орга-
низация все още е в разго-
вори с други десни форма-
ции и движения.

„Все още нямаме изразе-
но съгласие и подписани 
споразумения за подкрепа 
на един или друг кандидат“, 
добави той.

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

„Български възход“ ще се 
яви заедно със сдружението 
„Спаси Бургас“ на местния 
вот наесен. Двете формации 
обявиха това преди дни.

Сдружението „Спаси Бур-
гас“ се появи през февруари и 
в него влизат бившият об-
щински съветник Радослав 
Петков, предприемачът инж. 
Иван Кузманов, който е съ-
ветник в Камено от НФСБ и 
хирургът д-р Продан Проданов. 

„Постигнахме съгласие за 
обединение. През последните 
три месеца бяхме търсени 
заедно с колегата Стоян Гро-
зев от доста хора, дори и от 
политическите среди, но със 

„Спаси Бургас“ достигнахме 
до общи теми. В тяхно лице 
виждаме хора като нас“, каза 
общинският съветник Манол 
Тодоров. 

Консерватизмът е основ-
ната допирна точка между 
двете формации.

„Спаси Бургас“ влизат в 
новото обединение като 
гражданска квота и като 
такива ще бъдат в листата 
за съветници на „Български 
възход“.  

Три месеца преди местния 
вот от там са готови вече с 
имената за съветници, като 
листата още не е подредена, 
но в нея ще влязат автори-
тетни имена, специалисти и 
експерти в различни сфери. 

Целта е формацията да 
бъде сериозен фактор в след-
ващия парламент. Като 
идеята е да бъдат вкарани 
осем души в него. 

„Ще имаме и кандидат-
кмет“, заяви областният 
координатор Стоян Грозев. 
Профилът му е на млад човек, 
разпознаваема фигура, надпар-
тийна, не е участвала в поли-
тически формации, но участ-
ва активно в обществения 
живот. Името му ще бъде 
обявено до 20 дни.

„Имаме фаворит, но няма-
ме още „Да“ от него и няма 
как да произведем шум около 
него“, допълни още Грозев.

„Ще се борим за доверието 
на гражданите, за да достиг-

нем до максимално добър ре-
зултат“, каза Радослав Петков 
от „Спаси Бургас“.

В Бургаска област „Българ-
ски възход“ имат структури 
в 90% от общините и на 
много места очакват техни-
те кандидати да стигнат до 
балотаж. „Сериозна ще е 
кандидатурата ни в Средец, 
подобна е ситуацията в При-
морско и Созопол“, заяви още 
областният координатор 
Стоян Грозев.

„Картинката след тези 
местни избори ще бъде доста 
по-различна, категорични са 
от „Български възход“.

Във всички общини ще си 
сътрудничат със „Спаси 
Бургас“.

От другата седмица об-
щинските съветници на 
„Български възход“ започват 

открити приемни, с което 
ще се отчетат за свършената 
работа през мандата.

ГЕРБ отново се доверява 
на Димитър Николов, 
няма да търси друго лице

Бившите седесари в КОД  
няма да подкрепят 
настоящия градоначалник

„Български възход“ се прегърна със „Спаси Бургас“, отиват заедно на местните избори

До дни трябва да стане ясен и кандидатът на обединението за 
кмет                ФОТО: АВТОРЪТ

Станимир Апостолов  и Петър Москов (вдясно) 
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Забавяне. Политическо безвремие, липса на европейско финансиране и държавни пари 
ощетяват града и гражданите на общината 

12 големи проекта на 
СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Община Бургас и граж-
даните ѝ страдат от 
липсата на държавен бю-
джет, политическо без-
времие, забавени средства 
от европейски програми и 
Плана за възстановяване 
и устойчивост. Това ста-
на ясно от думите на 
кмета на Бургас Димитър 
Николов. Такъв е примерът 
с големия интегриран воден 
проект, който в момента 
се изпълнява от ВиК. За-
бавянето на неговото 
финансиране е довело до 
разкопаването на целия 
град в средата на летния 
туристически сезон.

В момента ВиК  проек-
тът се изпълнява по ос-
новните пътни артерии 
„Индустриална“, „Мария 
Луиза“ и това води до 
непрекъснати тапи по 
обходните пътища. По-
добна е ситуацията с 
„Фердинандова“, „Шейно-
во“ и още поне десет 
улици във „Възраждане“.

„На улица „Индустри-
ална“ трябваше да бъдат 
сменени тръбопроводите 

до началото на летния 
сезон, за да може община-
та да асфалтира след 
това. Сега се образува 
тапа на улиците „Тодор 
Александров“ и „Спортна“ 
откъдето преминава тра-
фикът, не можем да го 
пуснем през „Индустри-
ална“, която е твърде 
разкопана. Заради забавяне 
на програмите и одобре-
нието им, ВиК също се 
забави достатъчно дълго. 
Крайният ощетен е об-

щина Бургас и гражданите 
ѝ, защото те са потреби-
тели“, заяви Николов. 

Общо с поне 12 големи 
проекта е ощетена общи-
ната заради тези три 
години, в които държава-
та е в политическа неста-
билност и липса на средства, 
както от държавен бюджет, 
така и от европейски 
програми. 

Сред тях е и обходът на 
„Меден рудник“ 

С проекта му се цели 
както да се извади тра-
фикът от най-големия 
комплекс към Бургас, 
така и новият обход да 
свърже индустриална 
зона Юг с Бургас, освен 
това да се изкара и дви-
жението в посока Южно 
Черноморие.

За обхода на „Меден 
рудник“ общината е го-
това с техническия про-
ект, като е предложила 
на АПИ по-евтин вариант 
– вместо мост, насипно 
съоръжение, но и той 
очаква държавен бюджет 
и дали ще бъде вкаран в 
него.

„
Това, което го 
прогнозирахме 
преди три 
години, все още 
не сме го стар-
тирали

Димитър Николов,
кмет на Бургас

ФОТО: АРХИВ

Обходът на „Меден рудник“ все още чака оценка дали е приоритетен за държавата, независимо 
че проектът му е готов                         ФОТО: ИНТЕРНЕТ

ОБЯВЛЕНИЕ

Дирекция Природен парк „Странджа“ – Малко Търно-
во, гр.Малко Търново, ул. „Янко Маслинков ” №1, тел. 
05952 3635, на основание чл.91 от Кодекса на труда и 
Заповед № РД 05-00018/10.07.2023 г. на директора на 
Дирекция Природен парк „Странджа“ – Малко Търново, 
обявява конкурс за следната длъжност: 

Специалист - горски инспектор, към администрация 
на ДПП „Странджа“ – М.Търново - 1 щатна бройка;

I.Минимални  и специфични изисквания, предвидени 
в нормативни актове за заемане на длъжността:

1.Минимални изисквания:
1.1 Образователна степен – средно лесовъдско об-

разование съгласно т.49 от §1 от Допълнителните раз-
поредби на Закона за горите.

1.2 Професионален опит :
- „ специалист – горски инспектор” – не се изисква
2. Специфични изисквания
2.1 Да отговарят на условията по чл. 198 от Закона 

за горите и чл. 30 от Наредба № 1 от 30.01.2012 г. за 
контрола и опазването на горските територии
II.Минимален размер на работната заплата определен 

за конкурсната  длъжност: 780,00 лв. /седемстотин и 
осемдесет лева/.*Основният размер на заплатата за 
длъжността се определя в зависимост от професионалния 
опит на спечелилия конкурса кандидат, съгласно норма-
тивните актове, определящи формирането на възнаграж-
дението.

III.Начинът за провеждане на конкурса: писмен тест и 
интервю за професионална компетентност /чл. 33 от 
Наредба № 1 от 30.01.2012г. за контрола и опазването 
на горските територии/.

IV.Етапи на провеждане: 
1.Подаване на документи за участие в конкурсната 

процедура. 
2.Допускане на кандидатите по документи. 

3.Обявяване на допуснати и недопуснати кандидати. 
4.Провеждане на конкурса: 
4.1.Първи етап: решаване на писмен тест. 
4.2.Втори етап: провеждане на интервю с издържа-

лите успешно теста. 
4.3.Окончателно класиране: при окончателното кла-

сиране се събират точките на кандидата  от  теста и ин-
тервюто. 

Писменият тест се изготвя в три варианта. Вариантът 
за провеждане на конкурса се определя чрез жребий в 
деня на провеждане на конкурса. В теста се включват 
задължително въпроси от ЗГ, ЗЛОД, ЗРА и подзаконова-
та нормативна уредба по прилагането им.

  В интервюто се включват въпроси за опреде-
ляне на общи и специални умения и компетентности на 
кандидатите, като: професионален опит, ползване на 
нормативна уредба, комуникативност, способност да 
организира изпълнението на възложените му задачи, 
работи  в екип и др.

V.Описание на длъжността: Осъществяване на непо-
средствен контрол върху дейностите, извършвани в 
горските територии. Осъществяване на контрол при сечта, 
пашата, страничните ползвания от горите, строителство-
то в горските територии, опазването на горите и защи-
тените територии в тях, дивеча и рибата. Предотвратява-
не и разкриване на нарушенията по ЗГ, ЗЛОД, ЗРА, ЗЛР, 
ЗЗТ, ЗБР и подзаконовата нормативна уредба по прила-
гането им. 

Кандидат, който не е покрил минималните изисквания 
на първия етап от конкурса, не се допуска до втория етап.

VI. Необходими документи, които следва да бъдат 
представени от кандидатите за участие в конкурса            / 
чл.31 ал.3 от Наредба № 1 от 30.01.2012г. за контрола 
и опазването на горските територии / са :

1. заявление;
2. автобиография;
3. копие от документ, удостоверяващ придобита об-

разователно-квалификационна степен;
4. документ, удостоверяващ трудовия стаж по специ-

алността /професионалният опит се доказва с официал-
ни документи за: трудов стаж, служебен стаж, осигури-
телен стаж, извършване на дейност в чужбинa/;

5. свидетелство за съдимост или съответен документ, 
удостоверяващо, че лицето не е осъждано за умишлено 
престъпление от общ характер /Изискването за предста-
вяне на този документ се отнася за лица, родени в чуж-
бина. За останалите данните се установяват служебно от 
ДПП „Странджа“. В случай на невъзможност за служебно 
установяване на данните, ще бъде определен допълните-
лен срок, в които кандидатът да представи свидетелство 
за съдимост, издадено по общоустановения ред.

6. официален документ, издаден от орган на съдеб-
ната власт, удостоверяващ, че срещу лицето няма обра-
зувано наказателно производство за умишлено престъ-
пление от общ характер;

7. медицинско свидетелство от лечебно заведение, 
удостоверяващо, че лицето:

а) не страда от психически разстройства;
б) през последните три години не е настанявано 

принудително в лечебно заведение по глава пета, раздел 
II от Закона за здравето и не е лекувано за употреба на 
наркотични вещества;

8. документ от районния съд по местоживеене, удос-
товеряващ, че:

а) срещу лицето няма наложени мерки за защита по 
Закона за защита от домашното насилие;

б) лицето не е нарушавало обществения ред три или 
повече пъти, за което са му налагани административни 
наказания;

9. копие от свидетелство за управление на моторно 
превозно средство;

10. медицинско свидетелство.
Забележка: За участие в конкурс се допуска и канди-

дат, който не е получил документа по т. 6 но представи 

документ, удостоверяващ, че лицето е подало заявление 
за издаването му.

Образци на заявление за участие в конкурса, длъж-
ностна характеристика, както и информация за провеж-
дане на конкурса могат да бъдат получени всеки работен 
ден от 8 часа до 12 часа и от 13 часа до 17:00  часа в 
стая № 2 на ДПП „Странджа“, находяща се  гр. Малко 
Търново, ул. Янко Маслинков № 1.

VII. Място и срок за подаване на документите за 
участие в конкурс: стая № 2 на ДПП „Странджа“,  нахо-
дяща се гр. Малко Търново, ул. Янко Маслинков № 1, в 
едномесечен  срок от деня на публикуване на обявле-
нието за провеждане на конкурса в национален или 
местен печат. Кандидатите могат да подават документи 
само на място - лично или чрез нотариално упълномощен 
представител. В последния случай се предоставя копие 
от пълномощното. При подаване на документите канди-
датът / представляващият го / представя от документ за 
самоличност, който му се връща веднага. С входящ номер 
и дата се регистрират само заявленията, към които са 
представени всички посочени в тях документи. Заявления, 
подадени след изтичане на срока не се регистрират. 
Документи, постъпили по пощата или друг, различен от 
упоменатия начин, няма да се смятат за редовно постъ-
пили и няма да се разглеждат. 

VII. Обявлението за провеждане на конкурса да се 
изготви и да се постави на информационното табло  в 
административната сграда на ДПП „Странджа“ в деня на 
публикуване му.  

IX. Списъците или други съобщения във връзка с 
конкурса да се обявяват на информационното табло в 
административната сграда на ДПП „Странджа“, находяща 
се  гр. Малко Търново, ул. Янко Маслинков № 1.

инж.Румяна Цвяткова
ДИРЕКТОР ДПП „Странджа”

Тапите по ул. „Тодор Александров“ ще продължат            ФОТО: ГЕОРГИ РУСИНОВВизуализация на трасето на новия обход на „Меден рудник“      ФОТО: АРХИВ



Сред проектите, които 
се бавят, са и инфраструк-
турата на промишлена 
зона Юг, където инвести-
торите очакват да видят 
подобна, каквато е в ин-
дустриална зона Север на 
„Крайезерна“.

Четири многоетажни 
паркинга очакват също 
държавно финансиране. 
Проектите им са внесени 
от година и половина. 
Един от паркингите е 
предвиден да е във „Въз-
раждане“, където липсата 
на паркоместа е осезаема 
и крайно необходима.

„Отдавна очаквах да 
видя старта за изгражда-
не на детската болница. 

Средствата, които са 
необходими, още не са се 
появили на екран, защото 
тепърва започва приемът. 
Това, което трябваше да 
се случи преди две години, 
се появи едва сега“, добави 
още Николов, като каза, 
че сред проектите, които 
са на трупчета, са още 
детски градини, спортни 
съоръжения, разширение 
на видеонаблюдението.

„Това са най-тежките 
години откакто съм 

кмет“, заяви още 
Николов 

Причината е в това, 
че по време на служебни-

те правителства е няма-
ло с кого да се говори, 
защото министрите 
знаят, че са временно на 
този пост.

„Един активен човек 
като мен влиза в безсилие 
и вижда, че нещата не 
зависят от него. Аз съм 
бил винаги оптимист, да 
се надяваме, че следваща-
та година и финалът на 
тази ще са по-добри за 
Бургас, защото вярвам в 
своите сили и силите на 
своя екип. 

Машината на община 
Бургас работи, проекти 
се произвеждат и ние сме 
готови с нови интересни 
предложения“, заяви той. 
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Бургас стоят на трупчета 

Ремонтът на 
„Фердинандо-
ва“ продължа-
ва и в разгара 

на сезона, пари-
те за подмяна 
на ВиК инфра-

структурата 
пристигнаха 

твърде късно, 
а след това 

се обявиха и 
обществените 

поръчки
ФОТО: 

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Област Бургас има някол-
ко важни инфраструктурни 
проекта, които трябва да се 
реализират с цел облекчава-
нето на трафика в областния 
център. Два от тях са Юж-
ният обход на града и алтер-
нативното трасе за и от 
най-големия комплекс на 
Бургас – „Меден рудник“.  Ще 
залегнат ли в настоящия 
бюджет средства за реали-
зирането на някои от важни-
те проекти коментира де-
путатът от ГЕРБ Андрей 
Рунчев, който е заместник-
председател на Комисията 
по транспорт в Народното 
събрание.

„Рамката на бюджета е 
ясна и нещата са доста ли-
митирани и рестриктивни. 
Общо взето много трудно 
ще има такива общински 
проекти, които ще бъдат 
финансирани в този момент. 
С приемането на този бюджет 
ще започне работа от сеп-
тември за Бюджет 2024. 
Тогава вече евентуално част 
от тези проекти в областта 
ще залегнат в него“, заяви 
той.

При провеждането на 
разговора с депутата прие-
мането на бюджета за 2023-
а все още предстоеше, но той 
обрисува какво горе-долу ще 
е приоритетното в него.

„Промените между първо 

и второ четене ще касаят 
увеличаване на доходите на 
част от хората от различ-
ните институции. Ще има 
индексация на заплатите на 
полицаи и други. Такива ин-
фраструктурни проекти, 
касаещи пътища, сега в този 
бюджет няма да има. Ние ще 
работим усилено да може 
това да се случи през следва-
щия“, каза Рунчев.

Проектите за Южния 
обход на Бургас и алтерна-
тивното трасе на „Меден 
рудник“ трябва да се реали-
зират с национални средства. 

„Ние като община много 
трудно ще имаме възможност 
не само тези, но и този за 
улица „Одрин“, а и остана-
лите, които надминават над 

15 – 20 млн. лева, да реализи-
раме сами. Проектът за 
„Меден рудник“ първоначал-
но беше може би около 35 млн. 
Със сегашната актуализация 
може да достигне и до 50 млн., 
колкото беше и за Северния 
обход. За Южния обход не-
щата още са доста далеч, 
тъй като реализирането на 
Северния обход отне общо 
9 години със субективни и 
обективни причини. Ние 
имаме доста подготвени 
проекти. Някои от тях са и 
доста напреднали, но за съ-
жаление възможностите на 
държавата откъм финанси-
ране са доста лимитирани“, 
уточни народният предста-
вител.

Ползата от Южния обход 
на Бургас ще е огромна. Макар 
и с изграждането на Северния 
обход част от трафика да 
се пренасочи към него, този 
към Южното Черноморие все 
още минава през Бургас и 
задръстванията на улица 
„Крайезерна“ и булевард 
„Тодор Александров“ са еже-
дневие. Често се налага на 
пътните полицаи да са на 
места и да регулират тра-
фика ръчно, както неведнъж 
репортер на „Черноморски 
фар“ е ставал свидетел.

„И през улица „Одрин“, и 
през „Крайезерна“ има един 
тесен ръкав, който излиза на 
„Тодор Александров“ и стават 
задръствания. С обхода ще 

се реши проблемът не само с 
тежкия, но и с този трафик, 
който влиза през града в 
посока юг. Онзи ден пътувах 
към Приморско и светофа-
рите бяха изключени, бяха на 
ръчен режим, защото коло-
ните, идващи от и към 
Южното Черноморие при 
светофар са огромни“, заяви 
Рунчев.

В началото на седмицата 
кметът Димитър Николов 
използва визитата на ту-
ристическия министър За-
рица Динкова, за да напомни 
на държавата необходимост-
та от четирилентов път 
до Царево. За него Рунчев 
посочи, че има няколко про-
ектни трасета, а кметът 
коментира, че общините са 
готови с техните проекти. 

„Още в нашата предиз-
борна кампания през послед-
ните пет избора беше зало-
жено в нашата програма 
изграждането на четирилен-
тови пътища към Айтос, 
Средец, Малко Търново и 
Царево. Всички са важни. 
Най-голям напредък има за 
този към Айтос. Там има 
документация, която е из-
готвена. Някъде има идейни 
трасета. Конкретно за Ца-
рево, до Созопол имаме че-
тирилентов път. Когато го 
изградиха преди години, на 
част от гражданите, пъту-
вайки, им се видя, че е по-
тесен пътят, но оттогава, 

за радост, нямаме челни 
сблъсъци, които допреди 
това се случваха с фатален 
край“, уточни депутатът.

Такива мащабни проекти, 
разбира се, са трудоемки и 
времеотнемащи, така че 
трябва да се заредим с тър-
пение, според него.

„Аз не съм тесен специалист 
по пътното строителство 
и не мога да кажа кога може 
да е готова някоя от чети-
рилентовите връзки, но 
както стана въпрос, Север-
ният обход отне 9 години 
– от идеен вариант на проект 
до реализиране. Това са едни 
етапи, които на пръв поглед 
изглеждат не толкова труд-
ни, но при нашата обстанов-
ка – пазарна и политическа, 
за съжаление, едни субектив-
ни фактори забавиха пуска-
нето на този обход и първия 
реализиран четирилентов 
път до Слънчев бряг“, при-
помни той.

Всеки четирилентов път, 
по думите му, би довел освен 
до по-голяма пътна безопас-
ност и до развитие на целия 
регион.

„Нееднократно сме казва-
ли, че ще се осигури много 
бърз достъп до областния 
център. С изграждането и 
развитието на индустриал-
ните зони ще се даде възмож-
ност на хората от региона 
да работят и децата им да 
учат в Бургас, без да се нала-

га да се преместват в града 
за това. Ще могат безопасно, 
бързо и комфортно да пъту-
ват до Бургас и да запазят 
семействата си в родните 
им места. Знаем, че когато 
пътят е дълъг и труден през 
зимата, честа практика е 
учениците, които идват в 
Бургас след 7. клас да взимат 
квартири. В един момент и 
родителите се местят при 
тях и цялото семейство 
напуска родното си място. 
Освен това достъпът до 
качествено здравеопазване 
предполага да имаме едни 
добре изградени транспорт-
ни връзки“, посочи Рунчев и 
продължи:

„Така че имаме доста ра-
бота. Ние винаги сме казвали, 
че като кандидати за народ-
ни представители, а след 
това и избрани, ще положим 
усилия за реализирането на 
тези проекти в нашата об-
ласт. Но всички колеги в 
Народното събрание търсят 
възможност за техните 
региони. Нашата задача като 
представители на Бургас е 
да привлечем колкото можем 
повече средства за нашия 
регион. Има и една вътрешна 
конкуренция и за съжаление 
парите не стигат за всички 
области, затова трябва да 
сме напористи и да имаме 
готови проекти, които да 
представяме, когато се поя-
ви финансиране“.

АНДРЕЙ РУНЧЕВ, НАРОДЕН ПРЕДСТАВИТЕЛ: 

Южният обход на Бургас ще реши много проблеми с трафика в града
„
Евентуално в 
Бюджет 2024 
ще има сред-
ства за големи-
те пътни 
проекти

Андрей Рунчев, 
депутат

ФОТО: СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Тапите към Царево през лятото са ежедневие               ФОТО: АРХИВ

Дори и четирилентовият път до Созопол е изключително 
натоварен през сезона, тъй като липсват аварийни ленти и 
най-малката катастрофа запушва движението              ФОТО: АРХИВ

В района на парк „Ропотамо“ ситуацията е още по-трудна 
само с две ленти                                ФОТО: АРХИВ



АПИ: Засегнатите имоти при изграждането  
на обхода на Поморие не се стопанисват от нас

МОНИКА ИЛИЕВА

Засегнатите имоти, 
касаещи осладняването на 
водите в Поморийско со-
лено езеро, не се стопанис-
ват от Агенция „Пътна 
инфраструктура“ (АПИ), 
от което произтича, че не 
носят отговорност за 
управлението им. Не е 
установено наличие на 
действащ отводнителен 
канал при стартиране на 
строително-монтажните 
дейности по изграждането 
обхода на града, става ясно 
след отговор на писмо, 
изпратено до пътната 
агенция от агенция „Чер-
номорски фар“.

Припомняме, че в ста-
тията „Солодобивът в 
Поморийско езеро – кри-
тично важен за настояще-
то и бъдещето на града“, 

на в. „Черноморски фар“ 
поехме отговорността да 
изпратим писмо до АПИ с 
въпросите – чий ангажимент 
и в чии правомощия е да 
бъде освободен засипаният 
със земни маси терен (мо-
чурище) край Поморие, 

стоящ в основата на про-
гресивното осладняване на 
водите на соленото езеро, 
резултат от приключили-
те строителни дейности 
по изграждането на обхода 
на града преди години.

След подписан Конста-

тивен акт за установяване 
годността на приетия 
строеж за обхода на Помо-
рие („Път I-9 „Слънчев бряг 
– Бургас“, участък „Обход 
на гр. Поморие“ от км 217+000 
до 217+849,41), в Агенция 
„Пътна инфраструктура“ 

(АПИ) са постъпили сигна-
ли за натрупани земни маси 
и отпадъци в околните 
терени встрани от обекта, 
за които се твърди, че не 
са отстранени от изпъл-
нителя след приключване 
на строително-монтаж-
ните работи.

Засегнатите имоти, 
представляващи общинска 
и частна собственост, не 
се стопанисват от АПИ и 
тя не носи отговорност 
за тяхното управление. 
След приключване на стро-
ителните дейности на 
обекта и след подадени 
сигнали от Сдружение 
„Зелени Балкани“ и „М-По-
морийски солници“ ЕООД, 
АПИ е информирала и за-
дължила изпълнителя да 
предприеме необходимите 
действия по разчистване 
на терена, независимо че 
става въпрос за дейности 

извън обхвата на обекта. 
„Във връзка с твърдение-

то за наличие на земен канал 
в поземлен имот 57491.13.596 
по Кадастралната карта 
и кадастралните регистри 
(КККР) на Поморие и съ-
гласно публичната инфор-
мация – такъв не същест-
вува. Наличие на действащ 
канал не е установено и при 
стартиране на строител-
но-монтажните дейности“, 
категорични са от АПИ. 

Държавната агенция 
акцентира, че по време на 
строителството на обек-
та са извършени много-
кратни проверки и срещи 
от страна на Басейнова 
дирекция  „Черноморски 
район“, РИОСВ-Бургас, 
Община Поморие, „М-По-
морийски солници“ ЕООД, 
като не са констатирани 
нарушения и наличие на 
земни маси. 
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Реакция. След подадени сигнали Агенцията е задължила изпълнителя да предприеме 
действия по разчистване на терена

Отговор на 
Пътната 

агенция, от 
него може да 

се обобщи, 
че институ-
ционалната 

въртележка е 
в движение

По твърдение за наличие на земен канал по КККР на гр. Поморие –  такъв не съществува       ФОТО: АВТОРЪТ

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Информационната кам-
пания #ПромениКартин-
ката вече трето поредно 
лято  продължава да фоку-
сира вниманието на обще-
ството върху мащаба на 
проблема и да апелира към  
отговорно потребителско 
поведение 

Неправилно изхвърлени-
те цигарени филтри са 
едни от най-големите за-
мърсители на околната 
среда. И това не е само 
местен или регионален 
проблем, а световен. Раз-
граждането на един фас, 
попаднал извън коша, може 
да отнеме от 3 месеца до 
15 години в зависимост от 
външните условия, аларми-
ра кампанията #Промени-
Картинката. Фокусирайки 
се върху важността да 
знаем фактите за глобалния 
проблем и апелирайки към 

промяна и отговорно по-
требителско поведение, за 
втора поредна година, ин-
формационната кампания 
потегли из страната с 
пътуваща изложба, която 
акостира в Бургас.

Провокативните визии 
с посланията на кампани-
ята  привличат погледите 
на минувачите, разполо-
жени на две ключови лока-
ции в града - до Морски 
център „Магазия 1“ на 
Морска гара и покрай “Дуп-
ката“ на площад „Тройката“ 
в центъра на града. 

“Всяка секунда по света 
се изхвърлят неправилно 
10  000 цигарени фаса. В 
парка, на улицата, на плажа… 
Фактите, свързани с маща-
ба на този проблем, ни 
провокираха преди 3 лета 
да стартираме информа-
ционната кампания #Про-
мениКартинката именно 
по плажовете на родното 

Черноморие. Вярваме, че 
информацията е ключът 
към промяната, а много-
бройните инициативи на 
кампанията, част от кои-
то е и пътуващата излож-
ба, комуникират фактите 
по разбираем за общество-
то начин. Пристигането 
ни точно сега в Бургас не е 
случайно. В слънчевия град 
подкрепяме и Международ-
ния филмов фестивал 
Бургас с убедеността, че 
изкуството е най-добрият 
посланик на добрите каузи 
и мост към промяната за 
едно по-добро бъдеще”, 
сподели Анелия Иванова, 
мениджър „Връзки с общест-
веността“ във „Филип 
Морис България“, по време 
на специално събитие,  ор-
ганизирано по случай прис-
тигането на пътуващата 
изложба в града. 

То събра представители 
на обществеността за 

дискусия, посветена на 
замърсяването на околната 
среда с цигарени угарки и 
други отпадъци и възмож-
ностите да му противо-
действаме заедно. Сред 
гостите на събитието 
беше и PR експертът Ива 
Екимова, която подкрепя 
дейно кампанията още от 
самия ѝ старт. „Всички 
трябва да се включваме в 
каузи като тази, в иници-
ативи, които провокират 
към грижа за природата и 
околната среда. Важно е не 
само публичните личности 
и медиите да се включват 
в такива инициативи, но 
и всеки един от нас, давай-
ки пример чрез своите 
действия. Ако искаме ху-
бава картинка в България, 
трябва да направим всичко 
възможно, за да я променим. 
Трябва да го направим за-
едно“, сподели тя пред 
гостите на събитието.

Повече за кампанията:
#ПромениКартинката 
- информационна кампания на 
„Филип Морис България“, 
целяща да провокира към 
отговорно потребителско 
поведение, стартира през 
лятото на 2021 г. От тогава 
до днес на десетки плажове по 
Българското Черноморие бяха 
поставени въздействащи 
визии по темата със замърся-
ването с цигарени фасове на 
околната среда, организираха 
се серия доброволчески акции 
по почистване на природата 
и градската среда в София, 

Пловдив, Бургас, Варна, 
Благоевград, Стара Загора, 
Добрич и Русе. През изминала-
та година кампанията 
организира пет информацион-
ни изложби в страната и се 
включи в десетки културни 
събития и артфестивали.  
Посланици на #ПромениКар-
тинката са популярни 
личности, които се отлича-
ват със своята силна граждан-
ска позиция - Ива Екимова, 
Ники Кънчев, Гери Турийска, 
момчетата от група 
„Остава“, Анна Цолова. 

Пътуваща изложба, посветена на проблема 
със замърсяването с фасове, пристигна в Бургас

Природозащитници наскоро разгледаха територията около канала  ФОТО: АВТОРЪТ



На редовно заседание на 
25 юли Общински съвет 
– Айтос взе решение 

за откриване на новата 
общинска детска градина в 
Айтос, на ул. „Отец Паисий“ 
№7. Детското заведение 
беше изградено по общински 
проект, одобрен за финан-
сиране по „ПРОГРАМА ЗА 
ИЗГРАЖДАНЕ, ПРИСТРО-
ЯВАНЕ, НАДСТРОЯВАНЕ И 
РЕКОНСТРУКЦИЯ НА 
ДЕТСКИ ГРАДИНИ И УЧИ-
ЛИЩА ЗА ПЕРИОДА 2020 
– 2022 г.“, със средства на 
Община Айтос и на Минис-
терство на образованието 
и науката. 

Преди решението на Съ-
вета беше обявен и проведен 
конкурс за избор на директор 
на новото детско заведение. 
Четирима кандидати пода-
доха документи за длъжност-
та, трима бяха допуснати 
до конкурса в три етапа. 
Комисията по избора класи-
ра на първо място кандидата 
Ваня Алексиева-Кирякова – 
досега детска учителка в ДГ 
„Пролет“, Айтос. Със запо-
вед на кмета от 26.07.2023 г. 
Ваня Алексиева е назначена 
на длъжността директор до 
провеждането на конкурс по 
реда на Наредба №16 от  

1 юли 2022г. “
След разисквания в преду-

чилищната общност, в за-
седателната зала кметът 
Васил Едрев предложи на 
общинските съветници 
градината да бъде именува-
на „Слънце“, с пожеланието 
„слънчеви усмивки да греят 
на детските лица в новата 
детска градина“.

Община Айтос изгради 
детската градина през 2023 
г., на терена на бившето 
Детско отделение, отреден 
за детска градина. Известно 
е, че на територията на 
града местата в детските 
градини бяха недостатъчни. 
Новата сграда осигурява 
повече на брой места за де-
цата, желаещи да посещават 

детска градина, както и за 
навършилите 4-годишна 
възраст, за които предучи-
лищното образование е за-
дължително. 

Сградата осигурява съ-
временни и здравословни 
условия за обучение и възпи-
тание на децата. В нея ще 
се настанят една яслена 
група и четири групи за 
целодневно обучение на деца 
от три години до постъп-
ването им в първи клас, общо 
120 деца. В сградата има 
административни и обслуж-
ващи помещения, физкул-
турен салон и актова зала. 
В двора са организирани 
нормативно необходимите 
площадки за игра за всяка 
група и спортна площадка.

Съгласно закона, общин-
ските детски градини се 
откриват със заповед на 
кмета на общината, след 
решение на Общинския 

съвет. Според това реше-
ние, детска градина „Слън-
це“ ще отвори врати на 1 
септември 2023 г., за да 
открие първата си учебна 

2023/2024 година с първите 
свои възпитаници, техни-
те учители и помощен 
персонал.

НП

Откриха новата детска 
градина, нарекоха я „Слънце“
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Ще отвори врати на 1 септември

Най-младата 
детска гради-
на на Айтос 
ще носи името 
„Слънце“

Ваня Алексиева-Кирякова 
поема нелеката задача да ор-
ганизира живота и дейност-
та на чисто новото детско 
заведение

ДГ „Слънце“ ще отвори врати за 120 деца от Айтос на  
1 септември 2023 г.

Ураганният вятър изкорени дървета 
в Айтос, подпали пожари

Ураганният вятър в сря-
да вечерта изпочупи клони 
и изкоренени дървета в Айтос. 
Още сутринта в четвъртък 
общинските работници се 
заеха с разчистването по 
централната градска улица 
„Цар Освободител“, ул. 
„Славянска“, на кооператив-
ния пазар и в различни квар-
тали на града. Премахнато 
беше изкоренено от вятъра 
дърво пред общинската 
сграда. На ул. „Кирил и Ме-
тодий“ огромен клон падна 
върху паркиран лек автомо-
бил и причини щети. „Мно-
го са падналите клони, ще се 
премахнат изкоренените 
дървета, не по-малко от два 
дни ще продължи разчист-
ването“, коментира кметът 
Васил Едрев.. 

Няколко пожара гасиха в 

сряда през нощта и сутрин-
та в четвъртък дежурните 
екипи на Районна служба 
ПБЗН – Айтос. Първият 
сигнал е за пожар до склада 
на жп гарата. Огънят е по-
тушен, горели са сухи треви 
и паднала листна маса, няма 
материални щети, съобщи 
инспектор Николай Пресна-
ков, ръководител на екипа. 
Вторият сигнал, приет от 
РС ПБЗН – Айтос малко 
преди 23 часа, е за пожар в 
землището на село Съедине-
ние. Два пожарни автомоби-
ла от Айтос са се включили 
в гасенето, огънят е унищо-
жил 60 дка пшеница.

В 7.25 часа е подаден сигнал 
за пожар на пътя за с. Малка 
поляна. На крайпътната 
линия растителни отпадъ-
ци подпалил К.Х. от Айтос 

Има свидетел, че палежът е 
умишлен. Огънят е обхванал 
220 кв. м треви. На място 
служители на РУ – Айтос са 
задържали извършителя.

Айтоските огнеборци 
гасиха още един пожар в сухи 
треви през нощта – в райо-
на на Трите братя. Пожарът 
е потушен, но дежурен екип 

на службата и екип на сектор 
СОД останаха на място и в 
четвъртък, защото имаше 
опасност силният вятър 
отново да разпали огъня. В 

сряда през нощта пожар 
имаше и край с. Карагеорги-
ево – бързо е потушен, горе-
ли са сухи треви. 

НП

На ул. „Кирил и Методий“ клон затисна лек автомобил На кооперативния пазар    ФОТО: НП
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Юлските решения на Общинския съвет
Преди края на мандата предстоят още две редовни заседания 

З А П О В Е Д № РД- 08-573
гр. Айтос, 26.07.2023 г.

На основание чл. 44, ал.1 т.8 и ал.2  от ЗМСМА, 
във връзка със заповед №Бс-7025/24.07.2023г. 
на ОДБХ Бургас, относно констатирани случаи 
на заболяването Африканска чума по свинете /
АЧС/ в област Монтана, във връзка  с решения от 
заседание на Общинската епизоотична комисия 
от 26.07.2023г., относно набелязани мерки за 
ограничаване разпространението на заболяването 
Африканска чума по свинете

З А П О В Я Д В А М :
1.Да се извърши инвентаризация на обектите 

за отглеждане на свине за лични нужди двукратно 
от специалисти от отдел „Общинска собственост“ 
при общината за гр.Айтос и кметовете и кметските 
наместници за съставните населени места и едно-
кратно от представители на местното управление с 
участието на официален ветеринарен лекар. Про-
верките да приключат не по-късно от 20.10.2023г.

В тридневен срок от извършване на проверката 
кметовете и кметските наместници на населените 

места в общината да предоставят списъци в отдел 
„Общинска собственост“. 

2.Извършване на съвместни проверки от 
представители на администрацията на местното 
управление и ОДБХ на депопулацията на задните 
дворове през 2019г., ако същите не са подновили 
дейността си.

3.Предоставяне на информационни материали 
на собствениците на прасета от задния двор чрез 
общинската администрация, официалния ветери-
нарен лекар и регистрираните ветеринарни лекари.

4.Взаимодействие с териториалните звена на МВР 
за борба с нелегалното придвижване на прасета.

Настоящата заповед да се предостави на кмето-
вете и кметските наместници на населените места 
в общината, за сведение и изпълнение. Заповедта 
да се разпространи чрез средствата за масова 
информация – сайт на Община Айтос, Радиовъзел-
Айтос, вестник „Народен приятел“-Айтос.

Контрол по изпълнение на заповедта ще из-
пълнявам лично.

ВАСИЛ ЕДРЕВ
КМЕТ НА ОБЩИНА АЙТОС

ЗАПОВЕД № РД-08-568
гр. Айтос, 25.07.2023г.

На основание чл.44, ал.1, т.1 и ал.2 от Закон за местното 
самоуправление и местната администрация, във връзка 
с чл. 35, ал. 1 от Закон за общинската собственост, във 
връзка с чл. 60, ал. 1 и ал.3 и чл. 45, ал.1 от Наредба 
за реда за придобиване, управление и разпореждане 
с общинско имущество, във връзка с Решение № 605, 
вписано в протокол № 46, т.12 от ДР на заседание на 
ОбС – Айтос, проведено на 30.06.2023г. 

ЗАПОВЯДВАМ:
I.Откривам процедура за провеждане на публичен търг 

с явно наддаване за продажба на недвижим имот - частна 
общинска собственост, представляващ:

Поземлен имот с идентификатор 36381.13.97 по 
КККР на с.Караново, вид собственост: общинска частна, 
трайно предназначение на територията: земеделска, 
начин на трайно ползване „друг вид поземлен имот без 
определено стопанско предназначение ”, с площ 4000 
кв.м., при граници на имота: 36381.13.91, 36381.13.98, 
36381.13.90, актуван с АОС № 6191/05.06.2023г

Начална тръжна цена: 4480,00 лв. /четири хиляди 
четиристотин и осемдесет лева/. Посочената начална 
тръжна цена е без ДДС (освободена доставка съгл. чл. 
45, ал. 1 от Закона за данъка върху добавената стойност).

II.Търгът да се проведе на 22.08.2023г. от 09:30ч. в 
малката заседателна зала на Община Айтос, ул.”Цар 
Освободител” № 3.

III. Определям стъпка на наддаване в размер на 400,00лв. 
/четиристотин лева/.

IV. Определям депозит за участие - 10 % от начал-
ната тръжна цена за имота – 448,00лв. /четиристотин 
четиридесет и осем лева/, вносим в брой в касата на 
Община Айтос, или по банков път по сметка на общината 
BG 27BUIN95613300447527, BIG-BUINBGSF в „Алианц 
Банк България”, в срок до 12:00 ч. на 21.08.2023г. При 
внасяне на депозит по банков път, средствата следва 
да са постъпили по сметка на общината до 12:00 ч. на 
21.08.2023г. 

V.Утвърждавам 1/един/ комплект тръжна документация 
за провеждането на търга, съдържащ следните документи:

1. Копие от Заповедта за откриване на тръжна процедура
2. Заявление за участие- приложение №1
3. Декларация за оглед-приложение №2
4. Декларация за условията на търга- приложение №3
5. Декларация за съгласие за събиране, използване и 

обработване на лични данни - приложение №4
6. Тръжни условия

7. Копие от Акт за общинска собственост
8. Копие от скица на имота
9. Договор за продажба /проект/
VI. Закупуването на тръжната документация на стой-

ност 30.00 лв. без ДДС да става в Центъра за услуги и 
информация на гражданите в Община Айтос до 16:00 
часа на 18.08.2023г. 

VII. Кандидатите следва да представят в запечатан не-
прозрачен плик до 12:00 часа на 21.08.2023г. в Центъра 
за административно обслужване, следните документи:

– заявление за участие- приложение №1
– декларация за оглед-приложение №2
– декларация за условията на търга- приложение №3
– декларация за съгласие за събиране, използване и 

обработване на лични данни - приложение №4
– документ за внесен депозит;
– документ за закупена тръжна документация;
– нотариално заверено пълномощно – ако участникът 

не присъства лично на търга. Допустимо е пълномощното 
да не се постави в плика, а да се предаде на комисията 
на нейното заседание. На комисията се предоставя 
оригинал или заверено за вярност копие, като в този 
случай оригиналът се показва за сверка;

VIII. До участие в търга се допускат физически и юри-
дически лица. Върху плика, в който кандидатът е поставил 
необходимите документи за участие в търга, се записва 
обекта на търга, наименованието на кандидата и ако е 
юридическо лице се записва и ЕИК на фирмата.

IX. Оглед на имота може да се извърши всеки работен 
ден до 12:00 часа на 21.08.2023г., след представяне на 
документ за закупена тръжна документация и предвари-
телна заявка най-малко един ден преди датата на огледа.

X. Начин на плащане - в 14 - дневен срок от влизане 
в сила на заповедта за спечелил участник, спечелилият 
кандидат следва да внесе пълната сума и дължимите 
данъци и такси, и да се яви за сключване на договор.

Настоящата заповед да се обяви във в-к „Народен 
приятел”, Радиовъзел – гр.Айтос, сайта на община Айтос и 
на определените за целта места в сградата на съответното 
кметство и на информационното табло на общината.

Изпълнението на настоящата Заповед възлагам на 
отдел „Общинска собственост”.

Допълнителна информация на тел.: 0558/2 77 45, 
0558/2 57 81

Контрол по изпълнение на заповедта ще упражнявам 
лично.

ВАСИЛ ЕДРЕВ
КМЕТ НА ОБЩИНА АЙТОС

ОБЩИНА АЙТОС
ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ

ОБЩИНА АЙТОС
ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ

УТОЧНЕНИЕ КЪМ ЗАПОВЕД  
№РД-08-559/19.07.2023г.

НА КМЕТА НА ОБЩИНА АЙТОС

В Заповед №РД-08-559/19.07.2023г. на Кмета на 
Община Айтос, публикувана в брой 628/21.07.2023г., 
на стр. II на вестник „Народен приятел“, е допусната 
техническа грешка. 

Във връзка с горепосочените обстоятелства, 
уточнявам:

Тире трето на точка 1.2. на Заповед №РД-08-
559/19.07.2023г. на Кмета на Община Айтос да 
се чете: „– Определям депозит за участие в 
търга – 10% от началната тръжна цена на имота, 
вносим в брой в касата на Община Айтос (стая 
№10), или по банков път по сметка на общината BG 
27BUIN95613300447527, BIC: BUINBGSF в „Алианц 
Банк България“ в срок до 12:00 ч. на 07.08.2023г. 
При внасяне на депозит по банков път, средствата 
следва да са постъпили по сметка на общината 
до 12.00 ч. на 07.08.2023г.“

ОБЯВА

Професионална гимназия по селско стопанство 
„Златна нива“ гр. Айтос, ул. „Славянска“ № 50, 
продава пшеница за фураж реколта 2023 година.

Телефон за справки: 0888 206 682- счетовод-
ство

„АЙТОС-АВТОТРАНСПОРТ“ ЕООД – 
ГРАД АЙТОС

Търси да назначи двама шофьори за Автогара 
- Айтос.

Повече информация на тел. 0879 29 77 22

47-мо заседание проведе 
Общински съвет – Айтос 
на 25 юли т.г. На 29-те 
общински съветници, от 
пет политически сили, 
избрани на Местни избо-
ри 2019, им предстоят 
още две редовни заседания 
до края на мандат 2019 – 
2023 г.

Приближаването на 
вота не се отрази върху 
работата на Съвета – 
дневният ред не излезе от 
добрия тон, нямаше по-
литически препратки и 
спорове. След обществено 
обсъждане отчетът за 
изпълнението на Бюджет 
2022 влезе в заседателната 
зала, представен от глав-
ния финансист на Общи-
на Айтос Станимир Петров 
– директор на дирекция 
„Финанси, бюджет и да-
нъчно облагане”.

Съветниците изслу-
шаха докладната записка 
от Мариана Димова – зам.-
кмет на община Айтос и 
председател на Комиси-
ята за провеждане на 
конкурс за възлагане 
управлението на „МБАЛ 
– Айтос“ ЕООД – Айтос. 
Утвърден с гласуване 
беше протоколът на 
комисията, назначена с 
Решение №579/30.05.2023 
год. на Общински съвет 

– Айтос, за провеждането 
на конкурса. Управление-
то на медицинското 
общинско дружество 
беше възложено на ико-
номиста Златина Ивано-
ва. Гласувано с мнозинство 
беше и предложението на 
Красимир Енчев, предсе-
дател на Общински съвет 
– Айтос, за изплащане на 
обезщетение за пенсиони-
ране на досегашния упра-
вител на „МБАЛ – Айтос“ 
ЕООД д-р Паруш Парушев, 
когото съветниците 
изпратиха с аплодисмен-
ти.

С решение на Съвета 
беше приета докладната 
записка от кмета Васил 
Едрев за актуализация в 
„План за интегрирано 

развитие на община Айтос 
(ПИРО) за периода 2021 
– 2027 г.“ Приет беше 
отчетът на градоначал-
ника за състоянието на 
общинската собственост 
за периода от 01.01.2023 
г. до 30.06.2023 г. и пред-
ложението му за удължа-
ване на договор за предос-
тавено безвъзмездно 
право на ползване върху 
недвижим имот – пуб-
лична общинска собстве-
ност.

Съветът даде картбланш 
на кмета и за отдаването 
под наем на обект – част-
на общинска собственост, 
представляващ Закрита 
сергия (павилион) №12, с 
площ 4,40 кв. м, на общин-
ския зеленчуков пазар в 

Айтос, за продажба на 
плодове, зеленчуци, разса-
ди, семена, мед – пчелни 
продукти и други селско-
стопански продукти от 
растителен произход.

Одобрени бяха и чети-
ри докладни записки на 
градоначалника за прекра-
тяване на съсобственост 
между Община Айтос и 
физическо лице – в кв. 8а 
по плана на гр. Айтос, с 
адрес гр. Айтос, ул. „Чуд-
ните скали“, в кв. 37 по 
плана на гр. Айтос, с адрес 
гр. Айтос, ул. „Димо Шай-
ков“ №16, в м. Слънчева 
лъка в землището на гр. 
Айтос и в кв. 39 по плана 
на с. Съдиево, община 
Айтос. Има и решение за 
провеждането на публичен 

търг с явно наддаване за 
продажба на недвижими 
имоти – частна общинска 
собственост, в кв.31 по 
плана на с. Черноград. 
Одобрение получи доклад-
ната записка за продаж-
бата на 15 бр. недвижими 
имоти – земеделски земи, 
представляващи частна 
общинска собственост, 
чрез провеждане на пуб-
личен търг с явно надда-
ване. Достатъчен брой 
гласове получи предложе-
нието за продажба на зе-
меделска земя от общин-
ския поземлен фонд на 
собствениците на овощ-
ни насаждения, при усло-
вията на чл. 24д, ал.1 от 
ЗСПЗЗ. 

Съветът даде разреше-

ние за изработване на 
проект за ПУП – ПРЗ 
(подробен устройствен 
план – план за регулация и 
застрояване) за поземлен 
имот в м. Карнобатски 
път, землище на гр. Айтос 
с НТП „Нива”, за поземлен 
имот в м. Могилата, зе-
млище на гр. Айтос с НТП 
„Лозе” и за поземлен имот 
№630, ЗЗП „Провадийско 
шосе”, землище на гр. Ай-
тос.

Одобрен беше проект 
за частично изменение на 
действащия Общ устрой-
ствен план (ОУП) на об-
щина Айтос в землището 
на с. Пещерско, община 
Айтос. Администрацията 
получи разрешение и за 
изработването на проект 
за изменение на действащия 
Общ устройствен план 
(ОУП) на община Айтос 
и разрешение за изработ-
ването на ПУП – ПРЗ за 
промяна предназначение-
то на земеделска земя за 
неземеделски нужди в 
землището на с. Караново 
и в землището на с. Мал-
ка поляна, община Айтос.

Традиционно, заседа-
нието завърши с питания 
на общинските съветни-
ци и отговорите на кмета 
Васил Едрев.

НП

До края на 
мандат 2019 – 
2023 Общин-
ският съвет 
ще заседава 
редовно през 
август и сеп-
тември



Д-р Златина Иванова e новият 
управител на „МБАЛ – Айтос” ЕООД

За първи път икономист ще управлява общинската болница
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За първи път айтоската 
болница ще бъде управля-
ване не от лекар, а от 

икономист. Новият управител 
Златина Иванова има 10-годи-
шен стаж като финансов 
инспектор в Здравната каса. 
Завършила е икономика и здра-
вен мениджмънт, има админи-
стративен опит и добра 
съвместна работа с медицин-
ските центрове в Айтос и 
Руен, и с общопрактикуващи-
те лекари. „Новатор съм по 
дух, обичам новите неща, 
промените. За мен управление-
то на МБАЛ – Айтос е предиз-
викателство, надявам се да се 
справя с подкрепата на целия 
екип на болницата, на Общин-
ския съвет и общинската ад-
министрация. Ще работим, за 
да запазим това, което е по-
стигнато до момента и да 

надграждаме в полза на граж-
даните. Болницата може да 
обслужва не само пациенти от 
Айтос, но и от други общини. 
Имаме прекрасно Детско от-
деление. Инфекциозно отде-
ление на МБАЛ – Айтос е 
второто в областта, няма 
друго такова, освен в Бургас. 
Освен пациентите от общи-
на Айтос, може да обслужва 
Руен, Карнобат и Сунгурларе. 
Една от целите ми е да при-
влечем в болницата млади ле-
кари, проблем за всички общин-
ски болници. Надявам се, с 
контактите, които съм съз-
дала за тези години в Здравна-
та каса, да привлечем млади 
лекари, дори и да не са от 
Айтос – да ги стимулираме 
материално, за да останат. 
Ще търсим и специализанти. 
Отворена съм за всякакви 

позитивни идеи, които могат 
да развият болничното здра-
веопазване в Айтос“, заяви 
Златина Иванова, минути след 
като днес, на 25 юли, Общински 
съвет – Айтос утвърди про-
токола на комисията за избор 
на нов управител на „МБАЛ 
– Айтос“ ЕООД. 

Конкурсът беше обявен с 
решение на Съвета. Комисията 
с председател Мариана Димова, 
зам.-кмет на община Айтос 
проведе състезанието в три 
етапа, като от кандидатите 
се изискваше ясна програма за 
развитието на лечебното за-
ведение. Кандидатът, класиран 
на първо място в конкурса, е 
Златина Кирова Иванова. Съ-
гласно нормативната уредба 
комисията, провела конкурса, 
предложи на Общинския съвет 
да утвърди избора. Има реше-

ние на Общинския съвет и ако 
в срок от три дни не постъпят 
възражения, кметът Васил 
Едрев ще сключи договор за 
управлението на „МБАЛ – Ай-
тос“ ЕООД със Златина Киро-
ва Иванова. 

Съветът определи и възна-
граждението на новия упра-
вител на „МБАЛ – Айтос” 
ЕООД в размер на 300% от 
средната месечна брутна ра-
ботна заплата в търговското 
дружество. 

Досегашният управител 
д-р Паруш Парушев беше ос-
вободен и изпратен с аплодис-
менти за доброто управление 
на болницата. Кметът Васил 
Едрев му благодари за положе-
ните усилия и за дългогодиш-
ната отдаденост на болница-
та като лекар и управител.

НП

Златина Ива-
нова минути 

след решение-
то на Общин-

ския съвет
ФОТО: НП

Изпълнението на 
местните приходи е 107% 

Бюджет 2022 влезе в сила 
през месец май и е първият 
общински бюджет съставен, 
приет и изпълняван в услови-
ята на неприет и обнародван 
до края на предходната годи-
на Закон за държавния бюджет, 
продължаваща две години 
извънредна епидемична об-
становка заради COVID-19; 
както и криза, породена от 
ръста на цените на енергоно-
сителите и материалите, и 
войната в Украйна.

Въпреки създалата се без-
прецедентна ситуация, Об-
щина Айтос запази финансо-
вата си стабилност. Общо 
приходите по бюджета са 
45 157 хил. лв. – 103% изпъл-
нение. Местните приходи са 
в размер на 17  539 хил. лв., 
което представлява 107% от 
уточнения план. Разходите 
за 2022 г. са изпълнени на 80.31 
на сто.

Финансовата 2022 г. при-
ключи успешно. Общината 
няма неразплатени задължения. 
Преходният остатък, с кой-
то приключи годината, и в 
държавните, и в местните 
дейности, осигурява финансов 
ресурс, с който община Айтос 
възнамерява да се справи с 
продължаващите високи 
нива на инфлацията през 2023 
г. Проектите, финансирани 
по европейски фондове през 
2022 г. бяха изпълнени успеш-
но. Капиталната програма е 
изпълнена на необходимото 
ниво. 

Това бяха изводите, напра-
вени по време на публичното 
обсъждане на отчета за из-
пълнение на бюджета на Об-

щина Айтос, капиталовата 
програма и сметките за 
средства от Европейския 
съюз за 2022 г. Обсъждането 
се проведе на 24 юли 2023 г., в 
Заседателната зала на Об-
щинския съвет, по покана на 
председателя на Общински 
съвет – Айтос Красимир 
Енчев.

След общественото об-
съждане Красимир Енчев ко-
ментира Бюджет 2022 на 
фона на кризите и инфлаци-
ята. „2022 беше трудна годи-
на във всяко отношение – 
избори, инфлация, несигурност 
и служебни правителства. 
Всичко това даде отражение 
върху местната власт – те-
жестта на проблемите и 
всички отговорности падна-
ха върху Общината. Тя беше 
един остров на стабилност. 
От представянето на изпъл-
нението на Бюджет 2022 
става ясно, Общината се е 
справила, преодолявайки не-
разбориите в национален 
мащаб. И тръгваме, надявам 
се, към нови, по-добри време-
на с достатъчен ресурс“.

На 25 юли докладът за из-
пълнението на бюджета 
влезе за обсъждане и гласуване 
в Общинския съвет и беше 

приет 28 гласа „за“.
Първоначалният план за 

ПРИХОДИТЕ по бюджета е 
34 008 хил. лв., след промените 
през годината, уточненият 
план в края в на 2022 г. е 43 792 
хил. лв., а изпълнението на 
плана за приходите за м.г. е 
45  157 хил. лв., представи 
финансовата рамка пред съ-
ветниците Станимир Петров 
– директор на дирекция „Фи-
нанси, бюджет и данъчно 
облагане“. РАЗХОДИТЕ по 
бюджета за 2022 г. са в размер 
на 35 170 хил. лв. при уточнен 
годишен план 43 792 хил. лв., 
изпълнението е 80%. Разхо-
дите за делегираните от 
държавата дейности са 23 352 
хил. лв. при уточнен годишен 
план 27 428 хил. лв., или 85% 
от предвидените по план. 
Най-голям относителен дял 
от общия размер на разходи-
те за държавни дейности има 
функция „Образование“ – 16 917 
хил. лв.

Планът за допълнително 
финансиране на държавните 
дейности за 2022 г. е в размер 
на 1 332 хил. лв., изразходени 
са 915 хил. лв. Държавната 
дейност „Детски градини“ е 
дофинансирана в размер на 
413 хил. лв., тъй като, счита-

но от 1 април, е в сила пълно-
то освобождаване на роди-
телите от заплащане на 
такси за издръжката на деца-
та в детските градини. Раз-
ходите за местни дейности 
са в размер на 10 903 хил. лв. 
при уточнен годишен план 
15 031 хил. лв.

Предвидените КАПИТА-
ЛОВИ РАЗХОДИ в бюджета 
за 2022 г. са в размер на 8 638 
хил. лв. в т.ч. за европейски 
проекти са предвидени 1 512 
хил. лв. За отчетния период 
планът е актуализиран по 
решение на ОбС и служебно 
– с предоставени трансфери 
от други бюджетни органи-
зации.

За 2022 г. капиталовите 
разходи са в размер на 5 031 
хил. лв. – т собствени прихо-
ди на общината – 307 хил. лв., 
тт предоставени целеви 
субсидии и трансфери от 
държавния бюджет и транс-
фери от други бюджетни 
организации – 3 269 хил. лв. в 
т.ч. 2  209 хил. лв. за детска 
градина в кв. 136, УПИ I по 
плана на гр. Айтос, от прехо-
ден остатък по бюджета с 
източник целеви субсидии и 
трансфери от държавния 
бюджет и от други бюджет-

ни организации – 445 хил. лв., 
в т.ч. 128 хил. лв. за Рекон-
струкция улично осветление, 
167 хил. лв. за основен ремонт 
на алеи в гробищен парк гр. 
Айтос, от други източници 
за финансиране (ПУДООС) 
– 20 хил. лв.

От европейски средства, 
със съответното съфинанси-
ране – 990 хил. лв. в т.ч. за 
Реконструкция и рехабили-
тация на тротоарни настил-
ки на улици в гр. Айтос /МИГ/ 
- 470 хил. лв., за подобряване 
улични настилки в с. Поляно-
во и с. М. поляна /МИГ/ – 157 
хил. лв., за Благоустрояване и 
реновация на спортна зала към 
стадион в УПИ І, кв. 50 по 
плана на гр. Айтос /МИГ/ - 139 
хил. лв. и за Вътрешно преу-

стройство на кафе-аперитив 
в партерния (първи) етаж от 
съществуваща администра-
тивна сграда от Общински 
комплекс Алея на занаятите 
в Посетителски център /
МИГ/, гр. Айтос – 84 хил. лв.

Представено беше и изпъл-
нението на годишните раз-
чети за СМЕТКИТЕ ЗА 
СРЕДСТВАТА ОТ ЕС по 
проекти на Общината и на 
училищата, които изпълняват 
европейски проекти по ОП 
„Наука и образование за ин-
телигентен растеж“, по 
които бенефициент е МОН 
и се финансират от Нацио-
налния фонд.

Още за изпълнението на 
Бюджет 2022 – в следващия 
брой на НП

Община Айтос е финансово стабилна, 
отчете преизпълнение на приходите през 2022 г.

Станимир 
Петров – 
директор на 
дирекция  
„Финанси,  
бюджет и  
данъчно обла-
гане“ пред-
ставя отчета 
пред Общин-
ския съвет

28 гласуваха „за“.

Публично обсъждане, по покана на председателя на ОбС Краси-
мир Енчев     ФОТО: НП
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Сребро и бронз за младата мъжка четворка на клуба

КСА „Ейнджълс” представи Айтос на 
международни и национални състезания 
В четири престижни 

състезания, само за 
месец и половина, 

участваха през май и юни 
т.г. състезателите на Клу-
ба по спортна акробатика 
„Ейнджълс“ – Айтос. Вече 
три години треньорите 
Лидия Костадинова, Алек-
сандра Александрова и Биргюл 
Али, и трите възпитанички 
на Дида Грудева, председател 
на УС и треньор на КСА 
„Ейнджълс“, създават от-
лично подготвени състеза-
тели в младия клуб. Треньо-
рите, с изключителния 
талант и  подкрепа на хоре-
ографката Златина Колева 
и съдийката Стилияна 
Михова, студентка в НСА, 
продължават да доказват 
класата си, макар че водят 
тренировките с децата в 
една от учебните стаи на 
бившето основно училище 
„Любен Каравелов“, където 
условията не са подходящи-
те за акробатика.

Първото голямо състеза-
ние за клуба беше Държавно-
то отборно първенство 
„Купа България“, на 12 – 14 
май. Клубът участва с мъж-
ка четворка във възрасто-
вата група 6 – 12 години. 
Талантливите момчета Иван 
Тенев, Рухиджан Али, Митко 
Адем, Онур Смаил прибави-
ха към наградите на клуба 
бронзови медали и третото 
място, в надпревара със се-
риозната конкуренция на 
най-силните и утвърдени 
„четворки“ на България.

Потенциал за Топ 3 при 
смесените двойки, в групата 
6 – 12 години на Държавното 
първенство, показа тандемът 
Айана Ахмед – Тома Антонов. 
Младата двойка на успя да 

се нареди на четвърто мяс-
то, оставяйки след себе си 
конкуренти от известни в 
страната школи. И Елис 
Рафед – Наталия Янкова, 
женската двойка на клуба в 
група 6 – 12 години, се пред-
стави отлично на квадрата 
и зае седмото място в край-
ното класиране. Същият 
резултат записа и женската 
тройка на „Ейнджълс“, в 
състава на която са граци-
озните айтоски момичета 
Леман Аптула, Велислава 
Калинова, Армин Хюсеин.

Две седмици по-късно, в 
края на м. май, мъжката 
четворка, женската двойка 
и тройка на КСА „Ейнджълс“, 
участваха в Международния 
турнир Burgas International 
Acro cup 2023. Четворката 
Иван, Рухиджан, Митко, 
Онур отново получи при-
знанието на съдиите и ап-
лодисментите на публиката. 
Момчетата заеха второто 
място и взеха сребърните 
медали, въпреки че в групата 
8 – 14 години, в някои от 
четворките имаше и учас-
тници в тийнейджърска 
възраст. Петото място 
заслужи женската тройка 
Мелда Исуф, Клара Джива-
нова, Виктория Димитрова, 
на шесто място в крайното 
класиране се нареди женска-
та двойка Ралица Дачева – 
Моника Маринчева.

На Държавния индивиду-
ален шампионат в Сливен на 
2 – 4 юни, Клубът изпрати 
състезатели от 6 до 14 го-
дини. Мъжката четворка пак 
беше на върха, донесе в Айтос 
четири сребърни медала и 
заслужи националната вице-
шампионска титла. Във 
възрастовата група 8 – 14 

години, четвъртото място 
беше за женската двойка Елис 
– Наталия. Тройката Леман, 
Велислава, Армин в групата 
6 – 12 години зае седмото 
място. В същата възрасто-
ва група женската двойка 
Александра Купенова – Айше 
Ахмед се нареди на девето 
място. При най-малките, 6 
– 8 години, момичета, от-
лично беше представянето 
на Фейза Вейсел – 9. място и 
на Есин Селин – 10. място.

Състезателният маратон 
за първата половина на 2023 
г., Клубът приключи с учас-
тие в Международния тур-
нир „Купа Стефка Спасова“, 
от 29.06. до 01.07. Мъжката 
четворка на „Ейнджълс“ за 
пореден път се доказа и 
грабна среброто. Потенциал 
и спортен хъс на квадрата 
показаха и участниците в 
групата 7 – 14 години – жен-
ската двойка Елис – Наталия 
и смесената двойка Айана 
– Тома, които заслужиха две 
пети места.

Председателят на УС на 
клуба Дида Грудева признава, 
че успехите на състезатели-
те биха били невъзможни без 
постоянната, навременна 
приятелска подкрепа на ро-
дителите, на съпричастност-
та и желанието им да помагат 
и да бъдат до децата и тре-
ньорите винаги, когато 
това е необходимо. Специал-
на благодарност Грудева 
поднася към президента на 
СКБ „Айтос“ Ружди Ахмед и 
неговия треньорски екип за 
разбирането и колегиалното 
отношение, когато се налага 
децата на „Ейнджълс“ да 
ползват тренировъчната 
зала и тепиха на борците.

НП

Честит празник на 
Стоянка Парашкевова

За някои добрите човеш-
ки взаимоотношения и 
топлото съседство може 
да звучат като анахронизъм, 
но пък винаги имат запазе-
но място на страниците 
на НП. Затова през юли с 
интерес изслушахме разка-
за на бившата учителка 
Стойка Връбчева, пожелала 
да поздрави съседката си 
Стоянка Парашкевова за 
92-рия ѝ рожден ден. 

Стоянка цял живот е 
работила, не спира и на 92. 
„Тертиплийка е – има сръч-
ности, на които и младите 
могат да завидят – шие и 
плете на една кука, готви, 
шета, къщата ѝ е като „по 
конец“, хвали я Връбчева. 

Стоянка е родом от 
Съдиево. Много местни 
ергени я искали, но тя си 
харесала айтозлия –Яни 
Парашкевов. Малко след 

първата среща се оженили 
и в разбирателство отгле-
дали сина си Петко.

В Айтос Стоянка рабо-
тила в тогавашния завод 
„Ченгелиеви“. Хвалели я, 
награждавали я, била отго-
ворен и дисциплиниран 
работник. После постъпи-
ла на работа и в детска 
градина, пенсионирала се 

преди близо 35 години. Пен-
сията ѝ е малка, но не се 
оплаква, успява да се справи. 
Съпругът ѝ се споминал, 
утеха са ѝ двамата внуци, 
живее с техните проблеми 
и радости.

„Градината ѝ е рай, мно-
го се труди. И досега с 
грижа отглежда чушки, 
домати и цветя. Има злат-

ни ръце – плетивото ѝ е 
тънко и фино, като от 
машина“, казва още Връбче-
ва. И си спомня празнен-
ството за 90-годишния 
юбилей, на който Стоянка 
събрала стари приятелки в 
местен ресторант. „И на 
юбилея казах, ще кажа и сега 
– само човек, достигнал до 
90, знае какво е болка и щас-
тие. Нейните работливи 
ръце не са спирали цял живот. 
Внуци и правнуци винаги 
ще се гордеят с тази силна 
жена, която знае как се ра-
боти и как се обича“, казва 
развълнуваната съседка.

От името на всички, 
които познават и обичат 
Стоянка, Връбчева ѝ поже-
лава да е все така енергична, 
с младежки дух и да ги по-
кани на стогодишния си 
юбилей!

На 21 юли Стоянка Па-
рашкевова отпразнува 92. 
Честито и от НП!

НП

На 90-годишния юбилей на Стоянка Парашкевова     ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

Цял живот е работила, не спира и на 92

Снимка А
В залата за тренировки
Снимка Б
Сребро за айтоските момчета
Снимка В
.
Снимка Г

Снимка Д
Снимка Е
  

Много успешен сезон за мъжката четворка
ФОТО: КСА „ЕЙНДЖЪЛС“ - АЙТОС

Смесената двойка Айана – Тома

Отлично представяне за двойката 
Елис – Наталия

Мелда, Клара, Виктория на Международния 
турнир Burgas International Acro cup 2023

Новата образователна 
програма „Прочети ми 
приказка“ и в община Айтос

Впечатлени от инициа-
тивата на Община Бургас, 
преподавателката Брани-
мира Николова и група 
ученици от СУ „Христо 
Ботев“ гостуваха на деца-
та от ДГ „Пролет“.

Елис, Глория, Даниел, 
Сияна, Николай и Илиана с 
много желание четоха лю-
бимите си приказки на 
децата. Малчуганите бяха 

много впечатлени от ини-
циативата – питаха, раз-
казваха и пожелаха още 
срещи с учениците.

Четенето на открито 
ще продължи през цялата 
седмица в двора на детска-
та градина, под ръковод-
ството на учителките. 
Идеята на ентусиастите 
от СУ „Христо Ботев“ е 
до края на лятото в про-
грамата да бъдат включени 
всички градини в града.

НП

Приказки на открито 
в детската градина

Приказки на 
открито в 

ДГ „Пролет“
ФОТО: 

СУ „ХРИСТО БОТЕВ“
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Навремето само от бургаските 
школи можеше да се направи един 
отбор за „Б“ група, сега не е така

Ангел Стойков, старши треньор на „Черноморец“: 

-н Стойков, какви са амбици-
ите на „Черноморец“ за новия 
сезон, който неочаквано се 
завърна в професионалния 
футбол?

– Те не могат да бъдат по-
различни от това да се ут-
върди отборът в професио-
налния футбол. Знаете, че ние 
получихме покана в последния 
момент и в движение започна 
да се сглобява отборът. Ние 
все още нямаме готов отбор, 
но всичко правим по силите 
си в движение да се справяме 
със ситуацията. Напълно 
наясно съм, че периодът ще е 
изключително тежък. Той 
вече е такъв. Така че трябва 
да се заредим с много търпение 
и мотивация за работа. Само 
това може да ни донесе някак-
ви позитиви. Знам, че хората 
очакват доста по-добро лице 
на „Черноморец“ и аз най-мно-
го искам това, но няма да се 
случи толкова бързо. 

– Призовавате за търпение 
феновете в такъв случай?

– То няма друг вариант. 
Много трудно се събират 
футболисти в последния 
момент. Още повече, че и без 
подготовка направо влизаме 
в първенство. Имаме около 
десет дена за окомплектоване 
на отбора. Така или иначе на 
последния мач имахме около 
11 здрави състезатели. Гру-
пата я запълнихме с юноши. 
Очаквам го това. Хората, 
които са наясно, също знаят, 
че е така. Но много трудно се 
приема. Като дойдат на ста-
диона, очакват да има поло-
жителни резултати, защото 
не е имало отдавна професи-
онален футбол в Бургас. 
Причините са ясни и трябва 
да направим всичко възможно 
да задържим отбора в профе-
сионалния футбол, да го ут-
върдим, така да се каже, и от 
там нататък да се гради по-
положително и позитивно 
лице на отбора. 

– В такъв случай да очак-
ваме ли още трансфери?

– Аз съм в очакване всеки 
ден. Всеки ден водим прегово-
ри със състезатели, но не е 
толкова лесно. Българският 
пазар е доста стеснен и оскъ-
ден, и трудно се получават 
нещата. Всеки ден работим в 
тази насока и се надявам да 
имаме положително развитие. 
Още с идването си разговарях 
с голям брой бургаски състе-
затели, които са на професио-
нално ниво в момента, но 
много от тях предпочетоха 
да играят в други отбори. 
Разбира се, че ще трябва вре-
ме и доверие, за да може един 
ден да пожелаят да се върнат 
в Бургас. 

– Започнахте със загуба, но 
след това записахте победа 
в първите два мача. Какви 
изводи си извадихте от иг-
рата на отбора? Къде трябва 
да се наблегне за поправяне на 
грешките?

– Аз в първия ви въпрос 
загатнах, че очаквахме да ги 
имаме тези проблеми. Отбо-
рът на „Марек“ се гради от 
три – четири години. Запознат 
съм с този клуб. Имам и при-

– Знаем, че обикновено един 
от проблемите на бургаския 
футбол в последните години 
е финансирането. Каква е 
ситуацията в момента? 
Всичко спокойно ли е за „Чер-
номорец“ на този фронт?

– Доколкото аз съм запознат, 
в последните година-две назад, 
че и повече, клубът не е имал 
финансови проблеми. Няма 
никакви финансови задължения 
и тежести, които да ни при-
тесняват. Дори винаги е бил 
точен в това отношение. В 
момента цялото ръководство 
и всички в клуба се справят в 
тази посока. Нямаме пробле-
ми. Разбира се, че нямаме и 
този финансов комфорт, 
който имат отборите с 
амбиции за „А“ група. Но пър-
во трябва да се подреди цяла-
та къща, да се окомплектова 
отборът и съм сигурен, че 
нещата ще се получат. Всич-
ко, както ви казах, правим в 
движение в момента. 

– Споменахте по-рано, че 
включвате и юноши в селек-
цията. Клубът винаги е 
разчитал много на младите 
надежди. Каква ще е вашата 
политика в това направление? 

– Нещата са доста ком-
плицирани в момента, тъй 
като всички са запознати, че 
в годините назад Бургас е бил 
футболен център и с добри 
футболни школи в лицето 
на „Черноморец“ и „Нефто-
химик“. В момента не е точ-
но така, тъй като много 
бургаски млади състезатели 
в ранна възраст напускат 
града и търсят по-добро 
развитие в други клубове в 
страната. За това не са ви-
новни момчетата, а цялата 
атмосфера и ситуация в 
Бургас в последните години 
във футбола. Една от наши-
те цели е да подобрим усло-
вията за работа с млади 
състезатели, да можем да 
задържим тези талантливи 

деца в Бургас. Но това нещо 
няма да стане от раз-два-три. 
Първо трябва да спечелим 
доверието на хората и наис-
тина с една качествена и 
целенасочена работа да за-
държим тези състезатели, за 
да може Бургас един ден 
отново да бъде на футбол-
ната карта като център за 
развитие на футболисти. Аз 
си спомням годините преди 
това. Само от бургаските 
школи можеше да се направи 
цял отбор за „Б“ група на 
професионално ниво. Отдел-
но се захранваха и отборите 
на „Поморие“, „Несебър“ и 
„Созопол“, а в момента това 
не е така и изпитваме големи 
трудности. При всички по-
ложения всеки един млад 
състезател, който покаже 
качества и мотивация за 
развитие ще бъде в кадъра на 
отбора и от него зависи как 
ще продължат нещата.

– В този контекст ще 
разчитате ли на партньор-
ство с врага „Нефтохимик“? 
Показаха двата клуба в по-
следните години, че около 
доста неща се обединяват. А 
и при тях не е лесно.

– Знам, че е много трудно 
при тях и смятам, че трябва 
да спре времето на тези про-
тивоборства. Не трябва да 
има врагове. Футболът е една 
игра и социален феномен, 
който обединява хората. 
Разбира се, че има съперни-
чество, но то трябва да бъде 
само на терена. Именно от 
тези противоборства в го-
дините назад футболът в 
Бургас страда, от което не 
виждам някой да има полза. 
Дори напротив. Време е за 
едно обединение и футболно 
съперничество. Ако и „Чер-
номорец“, и „Нефтохимик“ 
вървят нагоре, нивото на 
футбола в града ще се вдигне. 
Мисля, че това трябва да е 
целта на всички. 

 Ангел Стойков е юноша на „Черноморец“ (Бургас) 
от 1986 до 1993 и „Локомотив“ (София) от 1993 до 
1995.
 Играе като полузащитник, дебютира за „Локомо-
тив“ през сезон 1994/95, след което се завръща в 
„Черноморец“ през 1995. 
 Даден е под наем в „Спартак“ (Варна) през 2001. 
 Привлечен е в ЦСКА в началото на 2002. 
 След ЦСКА играе в „Марек“ (Дупница) от 2002 до 
2004, „Славия“ (София) от 2004 до 2006, кипърският 
„Неа Саламина“ през сезон 2007/08, „Калиакра“ (Кавар-
на) през 2008, отново „Спартак“ (Варна) през 2009 и 
„Несебър“ през последния си сезон 2010/11.
 Треньорската му кариера преминава през „Нефто-
химик“ и „Черноморец“. 
 Води и отбора на „Монтана“ преди отново да поеме 
родния „Черноморец“, който се завърна през този 
сезон в професионалния футбол. 

Какви проблеми изпитва още клубът, финансовото 
състояние, базата и на други въпроси Стойков 
отговаря в интервю за „Черноморски фар“.

АНГЕЛ СТОЙКОВ
ФОТО:  ЧЕРНОМОРЕЦ

Г

ятели в него. Отборът беше 
в професионалния футбол, 
изпадна, после пак влезе. Но 
отборът е вече заедно чет-
върта година, имат един добър 
стил на игра, с опитни фут-
болисти. Помъчихме се да се 
противопоставим и спечелим 
нещо от мача. Имахме и свои-
те шансове до определен пе-
риод. След това се показа, че 
сме далеч и доста неопитни 
и загубихме първия мач. Не 
трябва да се приемат фатал-
но тези загуби. След това 
вторият мач, така да се каже, 
беше на всяка цена за нас. 
Това беше втори домакински 
мач и трябваше да запишем 
пълен актив от точки. Радвам 

се, че успяхме с цената на 
доста усилия и нерви. Отбо-
рът може да изглежда доста 
по-добре, но му трябва прос-
то спокойствие и точки, но 
всички точки, които клубът 
спечели, няма да дойдат даром, 
а ще бъдат изстрадани. 

– „Черноморец“ ще играе 
домакинските си мачове на 
стадион „Лазур“ през този 
сезон. Видяхме, че първите 
два мача имаше нелоша посе-
щаемост. Очаквате ли още 
по-силна подкрепа от бургаз-
лии в течение на сезона?

– Разбира се. За нас е много 
важна подкрепата на хората 
по трибуните. Радващо е, че 
в момента отборът е в про-
фесионалния футбол. Хората 
наистина очакват много, но 
за да задържим запалянковци-
те и да се увеличи тази под-
крепа, и продукцията долу на 
терена трябва да е по-добра. 
Наясно съм, че в момента 
това не е лицето, с което 
трябва да изглежда „Черно-
морец“. Точно затова трябва 
да направим добра селекция. 
Да окомплектоваме отбора с 
още няколко състезатели и да 
изглеждаме по-различно. Има 
моменти, в които ние тре-
нираме по 10 – 11 човека, 

което не е нормално за про-
фесионален отбор. 

– Да поговорим и за базата 
в Долно Езерово. Виждаме, че 
там много добре се развиват 
нещата. Какво е бъдещото 
намерение за там? Може ли 
да играе клубът там?

– Базата в Долно Езерово е 
взета на концесия от клуба. 
Доста труд и средства са 
хвърлени там и в момента е 
една добра тренировъчна 
база. Не съм сигурен, че на 
този етап отборът може да 
играе там и да получи лиценз 
обаче. Доколкото съм запознат, 
си имаме договор за стадион 
„Лазур“ и мачовете ще се иг-
раят там. Разбира се, че 
всички привърженици, всеки 
от нас иска един ден отборът 
да си играе на стадион „Чер-
номорец“, където е домът на 
клуба и всички там се чувст-
ват много по-комфортно и 
по-добре. За момента един-
ственото лицензирано съоръ-
жение е стадион „Лазур“.

– Вие запознат ли сте, има 
ли напредък около сагата 
„Стадион „Черноморец“?

– Не съм запознат и не 
мога да кажа нищо по този 
въпрос. Надяваме се всички, 
но не съм запознат с нещата.

„
Трябва  
да се заредим 
с много 
търпение и 
мотивация  
за работа

ГЕОРГИ РУСИНОВ

ИНТЕРВЮ
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СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Преди 50 години за първи 
път на сцената на Летния 
театър в Бургас започва 
конкурсът „Бургас и морето“, 
замислен като конкурс за 
забавна песен, шлагери и през 
годините се превръща в 
реклама на Бургас по подобие 
на Сан Ремо. Първият побе-
дител е бургазлията Мус-
тафа Чаушев с песента 
„Зимно море“ на Тончо Русев.

Тази година ще бъде от-
белязано 40-о издание.

Преди 27 години певицата 
Тони Димитрова и нейният 
екип печелят националния 
конкурс за забавна песен 
„Бургас и морето“ с песента 
„Ах, морето!“. Това е нача-
лото на една бляскава исто-
рия, която и до ден днешен 
създава незабравими момен-
ти за публиката и участни-
ците.

Тази година конкурсът 
събра над 40 песни, които се 
състезаваха в музикалното 
съревнование. Комисията, 
която включваше предста-
вители на местната власт 
в Бургас, музиканти, ком-
позитори и журналисти, 
внимателно е прослушала и 
оценила всички подадени 
музикални произведения.

След гласуването на ко-
мисията 11 авторски екипа 
преминаха към финалната 
част на състезанието, къ-
дето ще се съревновават за 
титлата „Най-добра забав-
на песен на Бургас и морето“.

Сред авторите на музи-
ката на песни са утвърдени 
имена като Светослав Ло-
бошки, Георги Милтиядов, 
Хайгашод Агасян, Красимир 
Гюлмезов.

През 2014 година „Черно-

морски фар“ създаде друга 
традиция да връчва награда 
за текст на песен. През го-
дините сме отличавали 
много песни, и то все с 
идеята те да станат шла-
гери, да се запеят и припоз-
наят от публиката. Винаги 
са ни водели идеите за добро 
слово и текст, който да е 
подчинен на морска тема-
тика. Тази година отново 
авторите на текстове ще 
се състезават за приза, а ние 
ще им дадем трибуна преди 
старта в събота.

Дали ще се превърнат в 
шлагери, или ще останат 
само лабораторни, бъдещето 
ще покаже, както и тяхното 
завъртане по музикални 
канали и платформи. В по-
голямата си част песните 
са конкурсни и звучащи 
елитарно и не са толкова за 
масово възприемане.

Авторът на „Една 
българска роза“ – 
поетът Найден 

Вълчев, участва в 
конкурсната програма

Той е автор на текста на 
песента, изпълнена от Вла-

до Димов. Миналата година 
песен, изпълнена от него, 
спечели второ място в 
конкурса. Тази година той 
отново се впуска в надпре-
вара.

Студентки по право 
ще изпълнят нежна 

балада

Красивата и нежна бала-
да за любовта, чието име е 
„Дом за две звезди“, ще бъде 
изпълнена от Аня Кесякова 
и Фиген Шенол на 29 юли в 
летния театър в Бургас на 
фестивала „Бургас и море-
то 2023“. 

Съдбата събира двете 
момичета в София в Нов 
български университет, 
където и двете учат право. 
Музиката обаче е това, 
което докосва сърцата им 
и те заедно решават да 
създадат нещо красиво. 
Преплитайки нежните си 
гласове, те решават да съ-
берат заедно един от най-
добрите екипи на музикал-
ната сцена в България. 
Аранжиментът и музиката 
са на Светослав Лобошки, 
текстът е дело на поета 

Атанас Капралов, а песента 
е записана от Алекс Нушев 
в ANP music production. 

Фолклорен тандем 
майка и син се впуска 
за голямата награда

Фолклорен тандем Дон-
ко Марков и Ваня Маркова 
се пускат за голямата 
награда. Донко ще изпълни 
песен по музика и аранжи-
мент на Красимир Гюлме-
зов, а текстът е на майка 
му Ваня Маркова. Донко е 
победител от „Пирин 
фолк“, попрището му е на 
фолклорната сцена като 
изпълнител, продължава 
семейни традиции. Реша-
ват с майка си да се впус-
нат и в предизвикател-
ството за забавна песен с 
„Мое море“, защото са от 
Варна и искат той да има 
в своя репертоар песен за 
морето. „Замислихме я, а 
като стана готова, реши-
хме да я предложим за 
„Бургас и морето“, разказ-
ва певецът.

Това е първият опит и 
на Ваня Маркова като тек-
стописец в забавния жанр. 

Първо се появи текстът. 
Той е писан специално за 
него и неговата възраст, 
думите се оказаха проро-
чески, защото Донко е млад 
човек на кръстопът, но 
вече е приет в Консервато-
рията“, каза тя пред „Чер-
номорски фар“.

Музикален режисьор 
на „Цар Лъв“, 

„Малката русалка“ 
и „Аладин“ – автор 

на текста на 
„Брегове“

Десислава Софранова и 
бургазлията Гого Милти-
ядов са автори на песента 
„Брегове“, която ще бъде 
изпълнена от Невена Пей-
кова. 

Десислава Софранова 
пише БГ текстовете на 
анимационните филми на 
Дисни, като „Малката ру-
салка“, „Цар Лъв“, „Аладин“, 
„Замръзналото кралство“. 
Текста на „Брегове“ го пише 
като жест към Гого Мил-
тиядов, който ѝ е приятел. 
Получава музиката на пе-
сента и след това написва 
текста. Винаги е била 
свързана с морската тема, 
защото е от Варна. Общо 
взето оставям самата 
музика и вибрациите ѝ да 
ми говорят. Тя ми подсказа 
посоката, носи настроение 
и подсказва посоката“, 
казва Софранова. За нея, 
която работи с Михаела 
Филева, Орлин Павлов и 
Михаела Маринова, които 
озвучават анимационни 
герои, новите изпълнители 
не са привлечени от този 
вид конкурси, но тенден-
цията може да се промени 
с добър мениджмънт.















Традиция. 50 години от първото издание в Летния театър

На журито

На публиката в залата

Песен-фаворит от 
онлайн гласуване 

В памет на Пламен 
Ставрев – за младо 
дарование

На „Черноморски фар“  
за текст на песен

 
 
 

НАГРАДИ

1973
Отразяваме песенния 
конкурс на страниците 
си от тази далечна 
година – първоначално 
той носи името „Бургас, 
морето и неговите 
трудови хора“

1996
Фестивалът получава 
новото си наименование 
– „Бургас и морето“

2014 
От тази година вестник 
„Черноморски фар“ 
връчва ежегодно награда-
та за текст на песен на 
фестивала. Даваме приза 
като медия, която над 
век пази традициите на 
доброто слово и на 
чиито страници са се 
изявявали автори и 
поети като Недялко 
Йорданов, Христо 
Фотев, Петя Дубарова, 
Радой Ралин, Димитър 
Подвързачов и мн.др. 

В ефира 
През годините сме 
награждавали както 
утвърдени, така и млади 
автори с пожеланието 
песните им да се запеят 
и да зазвучат в ефир, а не 
да останат само на 
конкурсната сцена

Звездно жури 
 Йорданка Христова 
 Росица Кирилова 
 Ефтим Чакъров
 Кирил Вълчев
 проф. д-р Адриан Георгиев 
 Ники Комедвенска
 Деян Вълев-Дишо

ФАКТИ

Ще излязат 
ли шлагери 
от „Бургас 
и морето“

 

 
Дишо и Иван – авторите на хита „Преди много луни“ от миналогодишното издание на конкурса

Миналогодишните победители на жури, публика и за текст на песента „Не те забравям“  – Дани 
Илиева (вляво) и Емин Ал Джунейд (вдясно) заедно с поета Красимир Трифонов и главния редактор 
на „Черноморски фар“ Силвия Шатърова (втора отляво)

 Донко Марков Аня Кесякова и Фиген Шенол Десислава Софранова
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ГЕОРГИ РУСИНОВ

„Бургас и морето“ вина-
ги е привличал големи имена 
сред родните поети, които 
участват със свои тексто-
ве в музикалния конкурс. 
Директорът на Национал-
ния литературен музей 
Атанас Капралов е едно от 
тези имена тази година. 
Наш репортер разговаря с 
него за това как текстът 
на песента „Дом за две 
звезди“ се ражда.

„Двете млади изпълни-
телки Ани и Фиген се обър-
наха към мен да напиша аз 
евентуално текста за песен, 
с която да участват в 
конкурса. Аз съм човек, 
който винаги се е стремял 
да подкрепя младите и та-
лантливите хора и го на-
правих с голямо удоволст-
вие, с желанието да се 
получи наистина една 
красива песен за морето. 
Мисля, че успяхме целият 
екип с композитора Свето-
слав Лобошки. Този път той 
беше написал предварител-
но музиката, та ми се на-
ложи да напиша текста по 
нея. Така или иначе е важно 
да се получи цялостният 
продукт. Всеки компонент 
трябва да бъде много добре 
направен“, каза поетът.

Друга причина да не може 
да откаже участие в „Бур-
гас и морето“ е голямата 
му емоционална връзка с 
града.

„Като млад поет, още 

преди години, получих под-
крепа от трима големи 
бургаски поети. Това са 
Христо Фотев, Недялко 
Йорданов и Николай Искъ-
ров. Двама от тях вече са 
отвъд, но с Недялко сме 
големи приятели и до ден 
днешен. Николай Искъров 
беше човекът, който бук-
вално ме издири по телефо-
на, за да се публикуват мои 
стихове навремето в „Мо-
ре“. Много е емоционална 
връзката ми с Бургас и не-
говите талантливи хора. 
Иначе в конкурс в Бургас 
съм участвал в „Сладкопой-
на чучулига“ няколко годи-
ни и печелихме награди“, 
продължи Капралов.

Признава, че като дирек-
тор на една от най-големи-
те литературни инсти-
туции в страната не му 

остава много време вече да 
участва в конкурси. 

„Печелил съм много на-
гради, сред които и за меж-
дународна поезия, но не 
участвам толкова в кон-
курси, защото обикновено 
вече съм канен за жури на 
много места. Така се получи, 
че сега участвам в този 
конкурс“, посочи той.

Капралов се изказа изклю-
чително ласкаво за бургазлии 
и администрацията на 
града за това, че конкурсът 
продължава да се поддържа 
на високо ниво.

„Очевидно имате стра-
хотно общинско ръковод-
ство. Много хубави неща 
съм чувал за кмета ви. От 
Диана Саватева също имам 
много добри впечатления. 
Бургазлии са хора, отворе-
ни към изкуството. Аз са-
мият като съм идвал в 
града, виждам много знаци 
и отправни точки към го-
леми бургаски творци и 
това много ме радва. Това 
е памет и отношение. Като 
ръководител на такава 
институция оценявам 
високо такива неща“, кате-
горичен е поетът.

За финал Капралов поже-
ла успех на песента, чийто 
текст е написал, но спорт-
сменски пожела такъв и на 
всички участници. 

„В крайна сметка всички, 
които се явяват на конкур-
си, се явяват с надеждата, 
че ще успеят“, завърши 
текстописецът.

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Традиционно музикал-
ният конкурс „Бургас и 
морето“ през годините 
е трамплин в кариерата 
на много изпълнители. 
Повечето от тях за пръв 
път излизат на сцена 
именно в Бургас. Тази 
година един такъв участ-
ник ще е Костадин Бе-
кирски от Пловдив. 
Казва, че макар и да не е 
от морето, то е винаги 
в сърцето му. Песента, 
която ще изпълни, е по 
негов текст и се казва 
„Само миг“ – красива 
любовна лирика. Музи-
ката също е негова, а 
аранжиментът е на Ад-
риано Ангелов.

„Това изобщо ще е 
първото ми участие 
някъде в конкурси. Това 
е първото, което посмях 
да реализирам. Приятели 
ме подтикнаха да участ-
вам в „Бургас и морето“. 
Аз не съм толкова реши-
телен, явно. По-скоро не 
беше толкова моя идея-
та да участвам, но се 
радвам, че ме подбутна-
ха в тази посока“, каза 
пред наш репортер Бе-
кирски.

Текстът на песента 
не е писан специално за 
конкурса, а по друг повод.

„Може би много от 
нещата са съпреживени 

по някакъв начин и така 
съм се опитал да опиша 
някакъв момент от моя 
живот. Така че по-скоро 
са изживени романтични 
моменти. Много отдав-
на се занимавам с музика, 
общо взето от детска 
възраст. Не мога да кажа, 
че имам някаква страст 
към композирането. В 
последните години може 
би се получава, но никога 
не съм посмявал да кан-
дидатствам в конкурси 
или да издавам музика. 
По-скоро, както ви казах, 
от приятелите тръгва 
всичко. Не знам защо 
решихме да е точно за 

„Бургас и морето“. Може 
би като национален кон-
курс, защото е известен“, 
сподели пловдивчанинът.

Дали трябва конкурсът 
да се отвори към повече 
и по-различни стилове 
той няма категоричен 
отговор. 

„Специално моята 
песен няма връзка конкрет-
но с Бургас и морето и 
да е свързана по някакъв 
начин, но пък има друга 
тема, която е любовта, 
и която е може би по-
всеобхватна. В тази 
връзка предполагам, че 
конкурсът, ако е по-от-
ворен, ще е още по-ин-
тересен, но това е лично 
мнение. Честно казано 
аз не очаквах, че ще избе-
рат моята песен, защото 
повечето може би са 
свързани именно с мор-
ската тематика. Бях 
приятно изненадан, че 
са ме оценили по някакъв 
начин. За мен това е ва-
жно, защото все пак е 
първият ми опит и не са 
ми подрязали крилата 
(смее се). Радвам се, защо 
конкурсът е национален 
и има голяма тежест. 
Всички се сещат като 
чуят за „Бургас и морето“. 
Други големи конкурси 
спряха, но той продъл-
жава. Дори мисля, че 
става все по-популярен“, 
завърши Бекирски.

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Известният на Бургас 
бард Татяна Йотова е сред 
тазгодишните текстопи-
сци в конкурса „Бургас и 
морето“. Тя ще участва с 
текста на песента „Бур-
гаско море“. Аранжиментът 
е на Светослав Лобошки, а 
музиката на Хайгашод 
Агасян. Изпълнители са 
дуетът „Сони и Нани“. 
Това обаче не е първо учас-
тие на Йотова в тради-
ционния конкурс за шла-
герна песен, като през 
2019-а в екип с Мартин 
Антонов и Александър 
Томов, и аранжимент на 
Пламен Велинов печелят 
наградата на публиката с 
песента „Мечта и море“. 

„Тежестта на сътворе-
нието е толкова хубава в 
такива случаи – неизказано 
щастие“, спомня си Йото-
ва и продължава:

„С композитора Хайгашод 
Агасян имаме доста дълга 
творческа история. С него 
сме направили много песни 
за деца и по-големи изпъл-

нители. Детските ни 
песни са много търсени и 
хитови, сред които е и 
песента „Моля, извини, 
благодаря“ за вълшебните 
думи. Този път той имаше 
в себе си едно мое стихо-

творение, а именно „Бур-
гаско море“ от една по-
предна стихосбирка и ми 
каза веднъж да направим 
нещо за „Бургас и морето“ 
като се насочи към тази 
творба. Аз на няколко пъти 

я променях, защото обичам 
да усъвършенствам неща-
та. Хайгашод миналото 
лято ми писа, че е направил 
песен по стихотворението 
и ми изпрати демо запис, 
от който аз останах въз-

хитена. Грабна ме шлагер-
ното звучене на текста. 
Направихме няколко про-
мени, за да придобие при-
певът по-универсален, 
по-идеен, по-концептуален 
поглед и насоченост. В 
този смисъл песента се 
роди, може да се каже, ми-
налото лято с презумпци-
ята да се включим като 
екип в „Бургас и морето 
2023“.

С изпълнителите на 
песента Сони и Нани тя се 
запознава преди около месец 
– месец и половина. Казва 
обаче, че е била запозната 
с музиката им от някой 
от телевизионните фор-
мати.

„Много ми хареса тях-
ното излъчване, тяхната 
професионалност. Те са 
едни искрено изливащи в 
песента своя талант хора 
и много отговорни, което 
ми направи впечатление в 
кратките диалози, които 
имах с тях. За мен това са 
едни много перспективни 
бъдещи изпълнители. Има 
едно чувство на искреност, 
афинитет към точното 

изпълнение. Много добре 
им легна този текст и 
тази мелодия. Всичко, кое-
то те правят, е толкова 
изящно като изпълнение и 
отработено. Много про-
фесионално звучи и душев-
но изпълнено“, заяви пое-
тесата.

Дали „Бургас и морето“ 
трябва да се отвори към 
повече и по-различни сти-
лове питаме участниците 
и тази година. 

„Според мен не са тол-
кова много конкурсите, в 
които шества шлагерната 
песен, но пък защо да не се 
компилира със стилове. Да, 
трябва да си има тради-
ционното ядро, което е 
основата на този конкурс, 
но биха могли да се откро-
ят и някакви нови нюанси. 
Лично аз имам нужда от 
музика и текстове, които 
са запеваеми, които дости-
гат до човешките сърца и 
носят не просто някаква 
външна рима, а са възпита-
ващи, вливащи някакво 
богатство у човека. Замис-
лящи най-вече“, завършва 
Йотова.

Татяна Йотова: Имам нужда от песни, които да запея, 
които възпитават и те карат да се замислиш

През 2019-а Татяна Йотова (в средата) в екип с Мартин Антонов и Александър Томов, и аранжи-
мент на Пламен Велинов печелят наградата на публиката с песента „Мечта и море“     ФОТО: АРХИВ ЧФ

Атанас Капралов: Моите огромни 
уважения към бургазлии, 
че поддържат конкурса

Пловдивски дебютант ще изпее 
свой текст за любовта

„
Всички се 
сещат като 
чуят за „Бургас 
и морето“. 
Други големи 
конкурси 
спряха, но той 
продължава. 
Дори мисля, че 
става все 
по-популярен

Костадин Бекирски, 
поет и изпълнител

ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

„
Много е емо-
ционална 
връзката ми с 
Бургас и него-
вите талант-
ливи хора

Атанас Капралов, 
поет

ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ



Ясни са съперниците на „Нефтохимик“ и 
„Дея спорт“ в първия кръг на първенството

Програма. Турнирът за Суперкупата ще се проведе в Бургас
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ГЕОРГИ РУСИНОВ

Станаха ясни съперни-
ците на бургаските волей-
болни отбори „Нефтохи-
мик 2010“ и „Дея спорт“ в 
първия кръг от новия сезон 
на „Супер Волей“. Началото 
му ще е в последните десет 
дни на октомври, стана 
ясно при изтеглянето на 
жребия за първия кръг пре-
ди дни. 

Шампионите от „Неф-
тохимик 2010“ излизат в 
домакински мач срещу 
„Пирин“ (Разлог), а отборът 
на „Дея спорт“ гостува на 
завърналия се в елита тим 
на „Раковски-1964“ (Севли-
ево), който спечели промо-
ция след успех над „Дунав“. 
В двата лагера на бургаски-
те отбори тече подготов-
ка за новия сезон, като и 
„Дея“, и „Нефтохимик“ 
привлякоха нови състеза-
тели.

Честта да определят 
съперниците в първите 
сблъсъци от новия сезон 

имаха капитаните на на-
ционалните отбори на 
мъже и жени – Мирослава 
Паскова-Кънева и Георги 
Сеганов. 

12 ще са отборите в 
елита: „Нефтохимик 2010“ 
(Бургас), „Пирин“ (Разлог), 
„Берое 2016“ (Стара Загора), 
„Раковски 1964“ (Севлиево), 
„Хебър“ (Пазарджик), ЦСКА 
(София), „Монтана волей“ 

(Монтана), „Марек Юнион-
Ивкони“ (Дупница), „Левски“ 
(София), „Черно море“ 
(Варна), „Дея спорт“ (Бур-
гас). 

Началото на сезона сво-
еобразно ще бъде дадено с 
турнира за Суперкупата 
на България. Тази година ще 
се проведе с нов регламент 
с 4 отбора участници. 
Идеята е да има полуфи-

нали и финал. Турнирът ще 
се проведе в Бургас и в него 
ще вземат участие: „Неф-
тохимик 2010“, „Хебър“, 
„Левски“ и „Дея спорт“.

Полуфиналните двойки 
са „Нефтохимик“ срещу 
„Левски“ и „Дея спорт“ 
срещу „Хебър“. Мачовете 
са на 14 октомври. Финалът 
ще е на следващия ден – 15 
октомври.

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Баскетболистът на 
„Черноморец“ Джордан 
Тъкър премина във френския 
елитен „Роан“, съобщиха 
от клуба. Американецът 
взе това решение, след 
като отказа да премине 
в руския тим „Нижни 
Новгород“.

През миналия сезон в 
България Тъкър взе участие 
в 28 мача на бургаския тим 
във всички турнири, като 
записа средно по 20.6 точ-
ки, 5.2 борби и 2.3 асис-
тенции и помогна на 
отбора да достигне до 
исторически финал в 

първенството.
25-годишният амери-

канец участва в Лятната 
лига в Солт Лейк Сити и 
Лас Вегас през юли с тима 
на Филаделфия, където 
записа средно по 6.1 точ-
ки и 1.9 борби на мач.

„Очарован съм да про-
дължа кариерата си във 
Франция и съм благодарен 
на „Роан“ за тази въз-
можност. „Шорал“ спе-
чели един играч, който 
има глад за победи. Нямам 
търпение да видя фено-
вете и да се потопя в 
местната култура“, 
каза Тъкър пред клубния 
сайт на „Роан“.

Джордан Тъкър избра  
да продължи във Франция

Ватерполисти от 5 държави ще спорят  
за „Купа Бургас“ при 17-годишните

Шампионите от „Нефтохимик“ домакинстват на „Пирин“ (Разлог)        ФОТО: АРХИВ„Дея“ гостува на новака в групата – „Раковски-1964“            ФОТО: АРХИВ

Ето и програмата за първия кръг 
в първенството:
„Нефтохимик 2010“ (Бургас) – „Пирин“ (Разлог)
„Раковски-1964“ (Севлиево) – „Дея спорт“ (Бургас) 
„Добруджа 07“ (Добрич) – „Черно море“ (Варна) 
„Берое 2016“ (Стара Загора) – „Хебър“ (Пазарджик) 
ЦСКА – „Монтана“ (Монтана)
„Марек Юнион-Ивкони“ (Дупница) – „Левски“ (София)

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Ватерполисти от 5 държа-
ви ще спорят за „Купа Бургас“ 
при 17-годишните юноши. 
16-ото издание на международ-
ния турнир ще се проведе от 
петък до неделя на открития 
плувен комплекс „Флора“. Ор-
ганизатор е КВТ „Черноморец“, 
с подкрепата на Община Бургас.

Отборите участници са 
от Грузия, Северна Македония, 
Молдова, Босна и Херцеговина 
и бургаските „Черноморец“ и 
„Нептун“. Според специали-
стите се очертава много 
оспорвана битка за медалите. 
Играе се всеки срещу всеки, 
което е предпоставка за ат-
рактивни мачове.

Началото в петък е от 17:00 
часа. В събота срещите са от 
9:30 и 17:00 часа, съответно 
три сутринта и три вечерта. 
В неделния ден ще се изиграят 

общо 6 мача. Началото е от-
ново в 9:30 часа, а след обяд от 
14:30 часа. Награждаването на 

призьорите в международния 
турнир за купа „Бургас“ е 
планирано за 17:30 часа.

Входът за зрители в трите 
състезателни дни на плувен 
комплекс „Флора“ е свободен.

Джордан 
Тъкър 

игра силно 
в баскет-

болния 
„Черномо-

рец“
ФОТО: НБЛ

ГЕОРГИ РУСИНОВ

Станаха ясни съдийските назначения за 
III кръг на Втора лига. В него „Черноморец“ 
гостува на Беласица. За главен съдия на двубоя 
е определен Ивелин Занев.

Асистенти на Занев са Георги Дойнов и 
Илиян Капарашев. Четвърти съдия е Борис 
Попов. 

Мачът е на 29 юли от 20:00 часа.
До момента „Черноморец“ записа една 

загуба на старта на първенството от „Ма-
рек“ и победа във втория кръг срещу „Бдин“. 

Ивелин Занев ще свири мача на „акулите“ с „Беласица“

Мачът в Пе-
трич е утре 

от 20:00 часа
ФОТО: 

ВЕСТНИК „УТРО“
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З А П О В Е Д
№ РД-09-535/24.07.2023 г.

гр. Камено

На основание чл. 44, ал.1, т. 1 и ал. 2, от ЗМСМА, 
във връзка с чл. 70, чл. 76 и сл. от НРПУРОИ и в изпъл-
нение на решение на Общински съвет Камено по т. 7 от 
Протокол № 43 от 29.06.2023г.

З А П О В Я Д В А М :
I. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за 

отдаване под наем на недвижими имоти – петна за раз-
полагане на преместваеми обекти, за срок от 5 /пет/ 
години, при начална тръжна цена и стъпка на наддаване, 
както следва: 

1. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
128 и о.т. 129 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Царевец“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

2. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
203 и о.т. 204 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Освобождение“ /до старата механа/);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

3. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
65 и о.т. 59 по регулационния план на с. Вратица, общ. 
Камено;

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

4. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
210 и о.т. 209 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Стамболийски“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

5. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
40 и о.т. 26 по регулационния план на гр. Камено (на 
ул. „Освобождение“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

6. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
147 и о.т. 170 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Оборище“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

7. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
135 и о.т. 134 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Оборище“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

8. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
137 и о.т. 137‘ по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Георги Кондолов“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

9. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
118 и о.т. 117 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Митко Палаузов“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

10. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
63 и о.т. 62 по регулационния план на гр. Камено (на 
ул. „Освобождение“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

11. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
81 и о.т. 82 по регулационния план на гр. Камено (на 
ул. „Освобождение“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

12. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
76 и о.т. 75 по регулационния план на гр. Камено (на 
ул. „Димитър Благоев“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

13. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
155 и о.т. 154 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Георги Кондолов“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

14. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
156 и о.т. 251 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Георги Кондолов“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

15. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
159 и о.т. 213 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Стара планина“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

16. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
111 и о.т. 112 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Георги Димитров“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

17. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
128 и о.т. 129 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Царевец“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

18. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
121 и о.т. 122 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Комсомолска“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

19. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
204 и о.т. 203 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Освобождение“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

20. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
117 и о.т. 81 по регулационния план на гр. Камено (на 
ул. „Освобождение“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

21. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
80 и о.т. 77 по регулационния план на гр. Камено (на 
ул. „Димитър Благоев“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

22. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
64 и о.т. 65 по регулационния план на гр. Камено (на 
ул. „Дунав“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

23. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в уличното пространство между о.т. 
115 и о.т. 112 по регулационния план на гр. Камено 
(на ул. „Никола Кондов“);

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

24. Петно за Автомат за кафе, с площ 1.00 (един) 
кв.м., разположен в двора на БКС;

Начална тръжна цена – 10.00 /десет/ лева, месечен 
наем, без ДДС.

Стъпка на наддаване – 1.00 /един/ лев
Депозитът за участие в търга е в размер на 1.00 /един/ 

лев

II. Търгът за отдаване под наем на петна за разпо-
лагане на преместваеми обекти – кафе-автомати, ще 
се проведе в гр. Камено в сградата на общинска ад-
министрация гр. Камено на 16.08.2023 г. от 10:50 
часа. 

III. Условия за участие: в търга могат да участват 
физически лица, еднолични търговци и юридически лица, 
регистрирани по Търговския закон.

IV. Място и срок за получаване на тръжна докумен-
тация за участие в търга: Тръжната документация за 
участие в търга се получава в сградата на Община Каме-
но, гр. Камено, ул. “Освобождение” № 101 в Центъра за 
услуги и информация на гражданите, всеки работен ден 
от 8:30 до 16:00 часа до 15.08.2023 г. 

Цената на комплекта тръжна документация е 12.00 
лв. с включен ДДС, платими в брой на касата на Об-
щината.

V. Условия за плащане на цената и депозита: пла-
щанията се извършват в български левове по банкова 
сметка на Община Камено – „ЮРОБАНК БЪЛГАРИЯ” АД, 
IBAN – BG 40 BPBI 7937 33 KA225801, ВIC: BPBIBGSF или 
на касата в ЦУИГ на Община Камено. 

VI. Информация за имота, обект на търга, е изложена 
в общината и на интернет страницата на Община Камено 
www.kameno.bg 

VII. Оглед на имота може да се извършва всеки рабо-
тен ден до 15.08.2023г. от 09:00 до 16:00 часа, с пред-
ставител на Общината, след представяне на платежен 
документ за закупена тръжна документация и предвари-
телна заявка.

VIII. УТВЪРЖДАВАМ следната тръжна документация: 
Заявление за участие – образец; 
Декларация, че участникът не е лишен от право да 

упражнява търговска дейност;
Декларация, че участникът не е обявен в несъстоятел-

ност; 
Декларация, че участникът е запознат с регламента за 

участие в търга; 
Декларация за оглед на имота; 
Декларация – съгласие за ползване на лични данни; 
Регламент за участие; 
Проект на договор за наем; 
Решение на общински съвет; 
Препис от настоящата заповед;
Схеми за разполагане;
Наддавателно предложение – образец;

IX. Кандидатите следва да представят в запечатан, 
непрозрачен плик, върху който се посочват имената на 
физическото лице, ЕГН, съответно наименованието на 
търговеца, Единния идентификационен код (ЕИК), както 
и обекта, за който кандидатства. Документите се подават 
до 16:00 часа на 15.08.2023 год. в Община Камено, като 
в запечатания плик се слагат следните задължителни 
документи за участие: 

Заявление за участие;
Документ за заплатен депозит за участие; 
Документи, установяващи самоличността на участни-

ка. Когато участникът е физическо лице се представя 
копие от лична карта. Когато участникът е юридическо 
лице се представя документ за регистрация или посоч-
ване на ЕИК по чл. 23 ЗТР. Допустимо е представяне на 
извадка от електронната страница на Търговския регис-
тър на Агенция по вписванията. 

Декларация – 5 броя по образец; 
Документ за закупена тръжна документация; 
Наддавателно предложение (цена), което се поставя 

в отделен, запечатан, непрозрачен плик, подписан и 
надписан от кандидата с посочване на имената му, както 
и обекта, за който кандидатства. (Наддавателното 
предложение представлява посочване броя на стъпки-
те, с които кандидатът предлага същата да бъде 
увеличена, както и посочване цифром и словом на 
конкретно предложената цена). За валидно се приема 
наддавателно предложение, с което е направена поне 
една стъпка, над началната цена. Всяко предложение, 
представено в незапечатан плик или което не съдържа 
изискуемите данни е недействително. 

Пълномощно с нотариална заверка на подписа, кога-
то се участва чрез пълномощник. Копие от личната 
карта на пълномощника. 

X. При неявяване на кандидати, следващ търг ще се 
проведе на 23.08.2023г. от 10:50 часа. Закупуване на 
документи, внасяне на депозит и подаване на заявления 
за участие в повторния търг се извършва до 16:00 часа 
на 22.08.2023г.

Настоящата Заповед да се публикува в местен еже-
дневник, на страницата на Общината в интернет и да се 
обяви на видно място в общинската администрация в 
3-дневен срок от нейното издаване.

ЖЕЛЬО ВАРДУНСКИ / П /
Кмет на Община Камено 

Заповедта е обявена на таблото за обяви на 24.07.2023г.


ВЪЗПОМЕНАНИЕ

На 01.08.2023 г. се навършват
40 дни

без скъпия ни съпруг и баща

НИКОЛА
ПЕНЕВ 
АЛЕКСАНДРОВ
на 85 години

Скърбим и се прекланяме
пред достойния ти живот!
Нека бъде тих и спокоен 
вечния ти сън!
ПОКЛОН!

От семейството

УВЕДОМЛЕНИЕ

„Топлофикация – Бургас“ АД на основание чл. 73, ал.2 
от ЗЕ и във връзка с чл. 73, ал.1 от ЗУТ, уведомява  свои-
те абонати, че от 20.00 часа на 07.08.2023 г. до 20.00 
часа на 09.08.2023 г. поради подмяна на салникови 
компенсатори в камера К19, ще бъде прекъснато топло-
подаването на всички абонати на “Топлофикация – Бур-
гас” АД.

При промяна на сроковете, абонатите ще бъдат уве-
домени допълнително.

Преварително се извиняваме за причененото неудоб-
ство.

www.faragency.bg
Следете новините в развитие и на мобилната 
версия, достъпна за всички смартустройства



ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Остават броени дни до 
петото издание на най-
голямото музикално съби-
тие по Българското Чер-
номорие – SPICE Music 
Festival, който тази година 
ще се проведе на 4 и 5 август.

На морската сцена на 
Пристанище Бургас ще се 
качат едни от най-големи-
те звезди на 90-те, а орга-
низаторите споделиха 
любопитни подробности 
около престоя им у нас.

NANA пристига няколко 
дни по-рано, за да съчетае 
участието си на SPICE Music 
Festival с кратка почивка в 
Бургас. Той лично е избрал 
5-звезден хотел в града и 
споделя, че винаги се е 
чувствал изключително 
добре в Бургас и в България.

Alexia ще изнесе 45-ми-
нутен концерт на живо с 
групата си, която присти-
га директно от Италия. 
Alessia Aquilani ще бъде 
настанена в самостоятелен 
апартамент в хотел в 
центъра на Бургас, но по 
отношение на храна и на-

питки няма предявени 
специални претенции.

Apache Indian – псевдоним 
на известния вокалист от 
90-те Стивън Капур – също 
стяга багажа си за Бургас. 
Няма начин да не сте тан-
цували на хита му Boom 
Shack-A-Lack. Певецът се 
слави със смесването на 
ямайско реге и индийска 
танцувална музика „бангра“. 
Той, заедно с DJ и музикант 
от Индия ще открият 
втората вечер на фести-
вала.

Германското денс дуо 
Culture Beat пък ще изпее 
всички свои хитове – ем-
блематичните Mr Vain, Got 
it, Get it, Anything ще проз-
вучат в изпълнение на Jackie 
Sangster и дуетната ѝ по-
ловинка. Информация от 
кухнята издава, че дуетът 
са почитатели на охладе-
ното шампанско и са поръ-
чали такова за своята 
гримьорна.

Dr Alban, който фенове-
те на фестивала си поже-
лаха отново, ще бъде на-
станен в 5-звезден хотел с 
екипа му от 4 души. За 

неговия комфорт ще се 
грижи и екип на организа-
торите, а сред напитките, 
които е заявил, са фреш от 
портокал, местна лагер 
бира, вода и свежи плодове.

Веселяците от FUN 
FACTORY пък залагат на 
водка и бяло вино. Изпъл-
нителите на I wanna be with 
you, Close to you, Celebration 
и много други хитове от 
90-те, кацат в Бургас в 
деня на шоуто си. Те ще 
излязат на сцената на SPICE 
Music Festival на 4 август 
от 20.15 ч.

Kate Ryan e белгийското 
попълнение в списъка със 
звезди на тазгодишното 
издание на фестивала. Ру-
сата красавица ще изпълни 
Decenshantee, Ella Elle, Voyage 
Voyage, както и всички 
останали популярни песни 
от репертоара си. Тя зала-
га на диетична кола преди 
и по време на изпълнението, 
а за екипа си е поръчала 
тъмен ром, сухо мартини, 
както и микс от свежи 
плодове и ядки.

Кралят на Danza Kuduro 
– Luís Filipe Fraga Oliveira, 

познат като LUCENZO, 
пристига в България, за да 
включи Бургас в световна-
та си обиколка през това 
лято. Всички фенове на 
90-те имат спомени с хи-
товете на реге-тон звез-
дата от Португалия, с 
когото на 5 август 2023 
след полунощ ще танцува-
ме епично на пристанище-
то в морския град. LUCENZO 
е поръчал на организатори-
те бутилка марково уиски, 
шампанско и изобилие от 
плодове и пресни сандвичи.

SNAP! пристигат с гръм 
и трясък за втори път в 
Бургас. След проведената 
анкета в края на миналата 
година феновете на бурга-
ския фестивал избраха 
именно Penny Ford и компа-
ния да бъдат сред повтор-
но поканените за петото 
издание на фестивала. Ем-
блематичната изпълнител-
ка на Rhythm is a Dancer; The 
Power; Keep it Up не се 
нуждае от представяне. Но 
е любопитно да се знае, че 
тя обикновено не излиза на 
сцената, ако не ѝ бъде оси-
гурена охладена бутилка от 
любимото ѝ пенливо вино 
преди участие. Такова ще 
я чака и в гримьорната ѝ в 
Бургас.

Сред останалите арти-
сти на 5-ото издание на 
Spice Music са N Trance; 
Paradisio; DJ Quicksilver; U96 
и българската формация 
„Гумени глави“, които 
планират да взривят пуб-
ликата с легендарните си 
хип-хоп парчета, оставили 
незаличима следа в българ-
ската музикална история 
през 90-те.
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Морска сцена. В Бургас пристигат едни от най-обичаните 
звезди на 90-те!

Броени дни до 
петото издание на 
SPICE Music Festival

Афишът тази 
година изглеж-
да така

Настроение и емоция  
ще завладеят района около 

Морска гара отново 
ФОТО: АРХИВ

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Предстои премиерата 
на един необикновен фол-
клорен концерт, в който 
от 19.30 часа на 28 юли, 
петък, на сцената на НХК 
ще се изявят рамо до 
рамо професионалистите 
от ансамбъл „Странджа“ 
и изпълнители от групи 
за автентичен фолклор.

В него ще участват 
още Ансамбъл за изворен 
фолклор при НЧ „Просве-
та 1929 година“ – с. Лю-
ляково, Мъжка фолклорна 
група при ансамбъл „Зо-
рница“ към НЧ „Свети 
Климент Охридски 1859 
година“ – гр. Стара Заго-
ра, Женска певческа група 
за автентичен фолклор 
при НЧ „Надежда 1926 
година“ – с. Гергевец, Сли-
венско, Фолклорен танцов 
ансамбъл „Тракийска 
китка“ при НЧ „Слънце 
1928 г.“ – с. Гавраилово и 
НЧ „Светлина 1926 г.“ – с. 
Селиминово.

За първи път на сцена 
ще се съчетае предста-
вянето на произведения 
на автентичен български 
фолклор, изнесени от 
групи за автентичен 
песенен и танцов фолк-
лор, с представянето на 
същите произведения и 
от изпълнителите от 
ПФА „Странджа“ под 
формата на обработен 
фолклор.

Обработката и аран-
жиментът на фолклорна-
та музика са дело на 

композитора Георги Ан-
дреев – директор на На-
ционален фолклорен ан-
самбъл „Филип Кутев“, 
обработка на една солова 
песен на концертмайсто-
ра на ПФА „Странджа“ 
– Християн Христов, а 
хореографията и режису-
рата – на Марио Егов, 
главен художествен ръко-
водител на ПФА „Стран-
джа“.

Концертът се реализи-
ра по проект „Български-
ят фолклор – непреходна 
ценност“, с финансовата 
подкрепа на Национален 
фонд „Култура“ по „Про-
грама за възстанояване и 
развитие на държавни, 
регионални и общински 
културни институти“.

Началото е от 19:30 
часа на 28.07.2023 г. в зала 
„Тончо Русев“ на НХК.

Четири състава 
за изворен фолклор 
излизат заедно 
с ПФА „Странджа“ 
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